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»škrtosti« in zaprtosti - pripravljeni pomagati in 
priskočiti na pomoč, zlasti če pomoč potrebuje-
jo naši sosedje. Tako lahko sklepamo na podla-
gi podatkov, ki izhajajo iz raziskave Nacionalnega 
inštituta za javno zdravje in jih objavljamo v tok-
ratni temi tedna. Vprašanje, ki ga ob tem odpira-
mo, je: ali je takšna pomoč še dovoljena?

Zakon o preprečevanju dela in zaposlovanja 
na črno kot dovoljene navaja nekatere oblike de-
la, kot so sosedska in sorodstvena pomoč, hu-
manitarno, kratkotrajno in nujno delo ter oseb-
no dopolnilno delo, čeprav izvajalci zanje niso re-
gistrirani. Sosedska pomoč je definirana kot po-
moč med ljudmi, kadar med njimi obstaja dolo-
čena bližina v smislu prebivanja. Pri tem ne sme 
biti nobene sklenjene pogodbe. Delo mora biti 
opravljeno brez plačila. 

Sorodstvena pomoč je brezplačno opravljanje 
del in storitev za zakonca ali osebo, s katero živi 
v zunajzakonski skupnosti, partnerja v registrira-
ni istospolni skupnosti ali za osebe, s katerimi je 
v sorodstvu v ravni vrsti ali stranski vrsti do tret-
jega kolena ter v sorodstvu po svaštvu do vštete-
ga drugega kolena.

Niso tako daleč časi, ko je bila sosedska oziro-
ma sorodstvena pomoč še posebej pogosta ob-
lika solidarnosti pri gradnji individualnih stano-
vanjskih objektov. Aktualni gradbeni zakon grad-
njo v lastni režiji oziroma samograditeljstvo sicer 
dopušča, a hkrati postavlja visoke zahteve, zato 

je po mnenju stroke praktično nemogoča.
Samograditeljstvo pomeni, da vsa potrebna 

dela izvedete sami, pri tem pa vam lahko poma-
gajo sosedje in sorodniki. Njihova pomoč mora 
biti brezplačna, zato vam za opravljeno delo ne 
smejo izstaviti računa. Lahko sicer trdite, da je fa-
sader vaš sorodnik, ki dela brezplačno, vendar bo 
to v resnici delo na črno, ki ga preganja pristoj-
na inšpekcija. 

V trenutku ko najamete izvajalca, ki vam za op-
ravljeno delo izda račun, postanete zgolj še inve-
stitor, ki najema izvajalce in podizvajalce. To po-
meni, da morate z glavnim izvajalcem skleniti pi-
sno pogodbo, na podlagi katere bo ta namesto 
vas opravil vse z zakonom predpisane naloge. 
Med drugim mora imenovati vodjo del, ki odgo-
varja za skladnost izvedenih del s projektno do-
kumentacijo in predpisi s področja varnosti ter 
zdravja pri delu na gradbiščih. 

Prav to, da je le redkokdo s pomočjo sosedov 
in sorodnikov sposoben pri gradnji hiše opraviti 
vsa potrebna dela, hkrati pa ne želi kršiti zakono-
daje in najemati izvajalcev na črno, je razlog, da 
je danes samograditeljstva vse manj. Ostaja pa 
solidarna medsebojna pomoč na drugih področ-
jih, na kar smo lahko ponosni. 

(BK)
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Naša anketa
Ali je zakon o delu na črno prestrog?

Medsosedska pomoč je slovenska posebnost oziroma način živ-
ljenja. Zlasti je pomembna na podeželju, saj si na ta način ljudje ne 
le pomagajo, temveč se tudi družijo. Pri različnih delih, posebno še 
pri gradnji hiše, radi na pomoč priskočijo sorodniki, ki pa po zako-
nu lahko pomagajo le, če gre sorodstveno razmerje do tretjega ko-
lena. Ali je to prestrogo zastavljeno?

Marjan Gračner, Nazarje
Pri odkrivanju dela na črno je vse zgrešeno. In-

špektorji lovijo majhne ribe, tiste z veliko mas-
la na glavi pa puščajo, da mirno delajo, kar so si 
zastavili. Tudi kazni se mi zdijo previsoke. Za brez-
plačno pomoč kazni ne bi smeli niti napisati. Prav 
je, da sosed pomaga sosedu, pri tovrstnem delu 
ne vidim nič spornega.

Amanda Kladnik, Gornji Grad
Če sem prav seznanjena, je pri nas sosedska 

pomoč dovoljena, prav tako je določeno število 
ur dovoljeno pomagati bližnjim, dovoljena je tu-
di pomoč na kmetijah, pašnikih in planinah. Tako 
da ne moreš biti kaznovan za brezplačno pomoč. 
Pri gradnji hiše mi lahko pomaga oseba, ki za to 
nima registrirane dejavnosti. S tem, kam lahko 

vstopi Furs, nisem seznanjena.

Marija Češnovar, Loke pri Mozirju
Ni prav, da so tako visoke kazni za pomoč pri-

jateljem. Prav tako se pogosto dogaja, da starej-
ši ljudje rabijo pomoč pri različnih opravilih in 
ne vem, zakaj ne bi smel to brezplačno naredi-
ti. Medsosedska pomoč je bila že od nekdaj pri-
sotna in ne verjamem, da jo bo poostren nad-
zor dela na črno ukinil. V vasi so si ljudje med 
seboj vedno pomagali in mislim, da bo tako tu-
di v prihodnje. 

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo

Marjana Poljanšek, Krnica
V preteklosti je bila medsosedska pomoč sa-

moumevna. Pri večjih delih so na pomoč priskoči-
li sosedje, sorodniki in bilo je druženje ter ob kon-
cu dela »likof«. To, kar se danes dogaja, da je sko-
raj vsaka pomoč pri delu opredeljena kot delo na 
črno, je preveč. Ljudje se bojijo pomagati, saj so 
globe zelo velike, kar pa ni prav. Tudi zaradi tega 

postajamo med seboj odtujeni. 

Ivan Kramer, Varpolje
Medsosedska pomoč je odraz solidarnosti, ki 

je temelj sožitja v družbi. Naša mala dežela je v 
tem segmentu velika proti drugim, zato menim, 
da ne smemo teptati tega, kar je odlično. Zako-
ni so pisani zato, da na nek način usmerjajo for-
malno pravne norme družbe. Dobro je, da bi bila 
njihova formulacija življenjska in z ustrezno mo-
ralno podlago. V tem duhu razumem tudi potrebo po interpretaciji zako-
na o delu na črno. Sicer pa inšpektorji lahko z ustreznim nalogom vsto-
pijo »skoraj povsod«. Pri gradnji hiše menim, da je prav pomagati ožjim 
sorodnikom. Verjamem, da zakonodajalec tudi ne sankcionira nudenja 
pomoči prijatelju, ki je te potreben.

SOSEDSKA IN SORODSTVENA POMOČ ALI DELO NA ČRNO?

Solidarnost med sorodniki in sosedi omejena z zakonom, 
ki razburja javnost

Brezplačna pomoč na kmetijah, planinah in skupnih pašnikih 
ni delo na črno.

V poletnih mesecih, ko veliko 
delodajalcev išče dodatno pomoč, 
ter v jesenskem času sezonskih 
del (trgatve in druga dela na kme-
tijah), je tudi dela na črno več. Zato 
je v tem obdobju večje pozornosti 
deležno tudi delo inšpektorjev s fi-
nančne uprave, na delo katerih se 
marsikdo odziva z velikim nezado-
voljstvom. A zakon je treba spošto-
vati. Kot kažejo odzivi na zgodbo z 
Dolenjske, kjer je bratranec poma-
gal prekrivati streho in zato od fi-
nančne uprave dobil tisoč evrov 
kazni, je težava tudi v tem, da je ve-
liko ljudi zmedenih glede tolmače-
nja pravil, verjetno marsikdo, ki po-
maga, sploh ne ve, da zakon krši.

ZAKON TAKO PRAVI, ZATO GLOBE 
SO IN BODO ŠE NAPREJ

Minuli dogodki so pokazali, da 
smo Slovenci že malce pozabi-
li na določbe ZPDZC-1 oziroma za-
kona o preprečevanju dela in za-
poslovanja na črno, ki je bil sprejet 
pred nekaj leti. Čeprav je tedaj ve-
liko prahu v javnosti dvignila ravno 
razlaga sorodstvene in sosedske 
pomoči, danes očitno ljudje ne ve-
do več natančno, kdo komu in ka-
ko sploh še lahko pomaga pri opra-
vljanju različnih del. 

Inšpektorji so lani opravili sku-
paj 12.754 nadzorov po ZPDZC-1, 
od tega 10.087 nadzorov na po-
dročju zaposlovanja na črno ter 

2.667 nadzorov na področju dela 
na črno in nekaj na drugih pod-
ročjih zakona. V prvi polovici le-

tošnjega leta so opravili že blizu 
6 tisoč nadzorov in izvedli 1.423 
prekrškovnih postopkov, v katerih 
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je bilo izrečenih glob v skupni vi-
šini 3.120.420 evrov.

IZJEMA SO NUJNA DELA, 
HUMANITARNA POMOČ, DELO NA 

PAŠNIKU, TRGATVE …
Kadar je oglobljen delodajalec, 

ki zavestno krši zakon z zaposlo-
vanjem na črno, večji del javnosti 
kazen podpira. Drugače pa je, ko 
pride do prepovedovanja pomoči 
med posamezniki. Zakon zahteva, 
da vsak, ki opravlja neko delo, če-
tudi brezplačno, in ni bližnji soro-
dnik ali sosed, to delo tudi prigla-
si. Izjema so vsa nujna dela ob na-
ravnih in drugih nesrečah, huma-
nitarna pomoč, pa tudi osebno do-
polnilno delo, seveda registrira-
no. O delu na črno ne govorimo tu-
di v primeru brezplačne pomoči na 
kmetijah, planinah in skupnih paš-
nikih. Torej tudi trgatvi pri prijate-
ljih ali pobiranju jabolk na sorodni-
kovi kmetiji se ni treba odreči.

% oseb, ki enostavno dobijo 
sosedsko pomoč, ko jo potrebujejo

Slovenija 65 %
Mozirje 73,9 %
Nazarje 76,6 %
Rečica ob Savinji 74,8 %
Ljubno 74,4 %
Gornji Grad 78,5 %
Luče 74,4 %
Solčava 73,1 %

Vir: Zdravje v občini 2017

Nacionalni inštitut za javno zdravje je v projektu Zdravje v ob-
čini v 2017 objavil tudi podatke o sosedski povezanosti v posa-
meznih občinah. Pri raziskovanju jih je zanimalo, koliko oseb 
enostavno dobi sosedsko pomoč, kadar jo potrebuje. Zgornje-
savinjske občine, ali bolje rečeno Zgornjesavinjčani, so se v tej 
raziskavi dobro odrezali. Na državnem nivoju enostavno dobi so-
sedsko pomoč 65 odstotkov oseb, med Zgornjesavinjčani pa je 
takšnih oseb kar 75 odstotkov.

KDO JE »PRAVI« SORODNIK, KI 
LAHKO POMAGA?

Ko govorimo o sorodstveni po-
moči, je dobro vedeti, kateri soro-
dniki lahko pomagajo, opozarja-
jo na Fursu. Pomaga lahko seve-
da zakonec oziroma partner, s ka-
terim živite v zunajzakonski skup-
nosti. Nadalje na Fursu razlagajo, 
da lahko pomagajo vsi sorodniki 
v ravni črti (starši-otrok, stari star-

ši-vnuki, prastari starši-pravnuki); 
v stranski črti (bratje, sestre, te-
ta/stric-nečaki); tudi tast in tašča, 
očim, mačeha ter svak in svakinja. 
Seveda vedno pod pogojem, da se 
delo opravlja brezplačno in le med 
fizičnimi osebami. Ker pa tako med 
odnosi in pri oblikah dela obsta-
ja veliko različnih variant, tako na 
Fursu, vsak primer obravnavajo in-
dividualno.

SOSEDSKA POMOČ POD 
DOLOČENIMI POGOJI DOVOLJENA

Še več previdnosti je potreb-
ne pri sosedski pomoči, ki je si-
cer že tradicionalno zakoreninje-
na v slovenski kulturi in je zato za 
marsikoga še bolj »nedotakljiva«. 
Pomagajo lahko sosedi, med ka-
terimi »obstaja določena bližina v 
smislu prebivanja«. Ali ta obstaja, 

je odločitev Fursa. Inšpektorji na-
mreč od primera do primera pre-
sojajo, ali med posameznikoma 
obstaja določena bližina v smislu 
prebivanja, pozorni so na njun na-
slov prebivališča. Kot še poudar-
jajo na Fursu, je presoja odvisna 
tudi od tega, ali gre za urbano ali 
ruralno naselje. 

Takoj pa možnost sosedske po-
moči odpade, ko ima posameznik 
registrirano dejavnost, iz katere 
svojemu sosedu ali sorodniku nudi 
storitev. Krovec torej ne sme delati 
na sosedovi strehi, ne da bi mu iz-
dal račun za opravljeno delo.

Marsikomu je nerazumljivo tu-
di to, da ne sme pomagati prijatelj, 
čeprav brezplačno. Zakon namreč 
narekuje, da prijatelj ali znanec, ki 
dela brezplačno, a ni nikjer regi-
striran oziroma zaveden ali zavaro-
van za kratkotrajno delo, opravlja 
delo na črno. To pomeni, da ga fi-
nančni inšpektor lahko oglobi, kot 
narekuje zakon.

Tatiana Golob

3.120.420 evrov
so znašale izrečene globe 
v 1.423 prekrškovnih postopkih 
v prvi polovici letošnjega leta.

NOVO ŠOLSKO LETO PRINAŠA NEKAJ NOVOSTI

Polnoletni dijaki si opravičil ne bodo mogli več pisati sami
Tudi letos novo šolsko leto pri-

naša nova pravila. Spremenjena 
sta pravilnika o šolskem koledarju 
za osnovne šole in glasbene šole. 
Še več bo izbirnih predmetov, pol-
noletni dijaki pa si od letos dalje 
opravičil ne bodo mogli več pisa-
ti sami, poleg tega jih čaka nekaj 
strožjih vzgojnih ukrepov.

NADOMEŠČANJA POUKA OB 
SOBOTAH NE BO

Šolarji in dijaki bodo verjetno 
najbolj veselo pozdravili novico, da 
nadomeščanja odpadlega pouka 
ob sobotah letos ne bo. Spremem-
be v šolskem koledarju ministru 
namreč dajejo možnost, da lahko 
v izjemnih primerih z navodili kot 
pouka prost dan določi tudi kateri-
koli drug dan v šolskem letu. Tako 
bo letos pouka prost tudi petek, 3. 

sle, pa čaka več vzgojnih ukrepov. 
Vsem razgrajačem, ki bodo bistve-
no motili normalno izvajanje pou-
ka, bodo lahko učitelji prepoveda-
li prisotnost pri pouku. Novo je še, 
da bodo lahko gimnazije dijake iz-
ključile po petih ukorih, poklicne in 
strokovne šole pa po štirih. 

Sprememba je doletela tudi pol-
noletne dijake. Če so si ti v lanskem 
šolskem letu lahko sami pisali opra-
vičila, s 1. septembrom tega ne bodo 
več smeli. Novi noveli zakona o gi-
mnazijah ter zakona o poklicnem in 
strokovnem izobraževanju namreč 
izenačujeta obravnavo mladoletnih 
in polnoletnih dijakov v srednjih šo-
lah ter staršem polnoletnih dijakov 
dajeta pravico, da so seznanjeni s 
podatki o izobraževanju dijaka.

TG

januar, ki ga ne bo treba nadome-
ščati. Otroci bodo tako imeli skupaj 
kar 12 dni novoletnih počitnic. 

Osnovnošolcem sta po novem 
na voljo dva nova zanimiva izbirna 
predmeta, in sicer filmska vzgoja 
ter slovenski znakovni jezik.

NEKAJ STROŽJIH VZGOJNIH 
UKREPOV

Tudi dijakom, predvsem bodo-
čim, se obeta večja izbira. Neka-
tere šole bodo ponudile več izo-
braževalnih programov in razširje-
no vajeništvo. Mlade, skoraj odra-
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CELJSKI SEJEM

Pričel se bo 52. Mednarodni 
obrtni sejem 

Pestro dogajanje, imenovano 
MOS 2019, se bo na celjskem sej-
mišču začelo 10. in bo trajalo vse 
do 15. septembra. Na sejmu obr-
ti in podjetništva se tradicionalno 
predstavljajo tudi razstavljavci iz 
Zgornje Savinjske doline.

MOS je poslovno-sejemska pri-
reditev, ki vsako leto privabi več 
kot 800 neposrednih in 1.400 za-
stopanih razstavljavcev ter več 
kot 100-000 obiskovalcev. Priredi-
tev je razdeljena na pet področij: 

MOS Dom, MOS Tehnika, MOS Tu-
rizem, MOS B2B in MOS Plus. MOS 
spremljajo tudi predavanja, dogod-
ki in delavnice s posameznih pod-
ročij, kjer lahko obiskovalci dobijo 
številne koristne informacije v zve-
zi z gradnjo doma ali izvedo, kako 
ustanoviti podjetje. Sejem ima tra-
dicionalno tudi državo partnerico, 
kar dodatno olajša vzpostavitev 
gospodarskih vezi med državama. 
Letos je to Črna gora.

Marija Lebar

ZGORNJA SAVINJSKA DOLINA 

Pred novim šolskim letom vse šole poskrbele za potrebna 
obnovitvena dela

V Lučah nova športna dvorana dobiva svojo končno podobo. 
(Fotodokumentacija Občine Luče)

Otroci so že zakorakali v novo 
šolsko leto. V vseh zgornjesavinj-
skih šolah so jih pričakali očišče-
ni prostori, čas poletnih počitnic 
pa so v večini šol izkoristili tudi 
za konkretnejša obnovitvena dela. 
Največji projekt v naši dolini, pove-
zan s šolo, še vedno poteka v Lu-
čah, kjer je v končni fazi izgradnje 
nova športna dvorana, seveda na-
menjena tudi telovadbi šolarjev. 

V LUČAH PRIČAKUJEJO NOVO 
ŠPORTNO DVORANO

V Lučah se obeta velika prido-
bitev, namenjena tako otrokom kot 
odraslim. Tam je že skozi celotno 
lansko šolsko leto potekala grad-
nja nove športne dvorane in ta se 
bo po besedah ravnateljice OŠ Bla-
ža Arniča Luče Andreje Urh nada-
ljevala tudi v začetku šolskega leta 

2019/20: »Gradbena dela so v zak-
ljučni fazi, pričenja se montaža not-
ranje opreme. Zaradi gradnje smo 
imeli nekaj poškodb v jedilnici, in to 
smo med počitnicami sanirali. Pos-
tavljena je tudi nova stena ob vhodu 
iz jedilnice v novo dvorano.« 

Otroke so v jedilnici pričaka-
li novi stoli. Nekaj sprememb je bil 
deležen tudi lučki vrtec, ki ima od 1. 
septembra dalje samostojen vhod, 
obnovljeni in najmlajšim prilagoje-
ni so še toaletni prostori. Investitor 
del je bila Občina Luče. 
V GORNJEM GRADU OZALJŠANA 

OKOLICA ŠOLE
Po ostalih zgornjesavinjskih 

osnovnih šolah so v poletnem času 
večinoma potekala manjša vzdrže-

valna dela. V OŠ Gornji Grad so sa-
nirali oziroma zamenjali tla v jedil-
nici, garderobi, hodniku razredne 
stopnje in gospodinjski učilnici. 
Poleg tega so poskrbeli za svež be-
lež v večini omenjenih prostorov, 
v enoti njihovega vrtca pa opravi-
li še brušenje parketa. Prenovljena 
je tudi okolica šole, za investicijo je 
poskrbela Občina Gornji Grad.

NA LJUBNEM S SODOBNO 
RAZSVETLJAVO

Na Ljubnem ob Savinji so po be-
sedah ravnatelja mag. Sama Kra-
merja temeljito obnovili učilnice v 
prvi triadi. V njih so sedaj novi po-
di, obnovljeni so stropi in razsvetlja-
va. Prenovljen je tudi hodnik pri naj-
mlajših šolarjih. Po šoli so, kjer je bi-
lo potrebno, opravili beljenje sten. 
Na OŠ Ljubno so poleg tega poskr-

beli za novo, sodobno razsvetljavo, 
in sicer v približno polovici šole. Nji-
hov vrtec se ponaša s prenovljenim 
peskovnikom, otroke bodo grele no-
ve odeje ter zaljšali novi slinčki. 
ZA VARNOST ŠOLARJEV POSKRBELI 

V NAZARJAH IN NA REČICI 
Nekaj manjših popravil in belje-

nja so opravili tudi na OŠ Nazarje, v 
poletnem času so na novo opremili 
dve učilnici. Občina Nazarje je ure-
dila kabinet za shranjevanje špor-
tne opreme v športni dvorani. Po-
membna pridobitev za nazarske 
šolarje je tudi novo avtobusno po-
stajališče poleg Jakijeve hiše, ki je 
večje in tako bolj varno, kadar se 
na njem zbere več vozačev hkrati. 

Za dodatno prometno varnost 

svojih šolarjev so poskrbeli tudi na 
Rečici ob Savinji. Kot je povedal rav-
natelj rečiške šole Peter Podgor-
šek, bodo šolski avtobusi postajali 
na parkirišču nad šolo, torej ob po-
kopališču. Šolsko parkirišče je tako 
dobilo stopnice, ki so ga povezale s 
parkiriščem. S tem se bo po prepri-
čanju ravnatelja bistveno povečala 
prometna varnost rečiških šolarjev. 
Druga večja vzdrževalna dela na re-
čiški šoli niso bila potrebna, izvede-
no je bilo redno generalno čiščenje 
in obnova talnih premazov.
V MOZIRJU HUDA UJMA KRIVA ZA 
POŠKODOVANO ATLETSKO STEZO 

OB ŠOLI
Zgornjesavinjske občine in zavo-

di se s potrebo po sanaciji objek-
Parkirišče ob OŠ Rečica ob Savinji je po novem s stopnicami 

povezano s parkiriščem, kamor otroke pripelje avtobus. (Foto: TG)

tov in okolice pogosto srečujejo tu-
di zaradi različnih naravnih nesreč. 
Tako so se s povsem nenačrtova-
no sanacijo talnih oblog učilnic in 
hodnika razredne stopnje ter belje-
nja sten soočili v OŠ Mozirje. Kot je 
povedala ravnateljica šole Andre-
ja Hramec, je veliko škode povzro-
čila junijska ujma s hudo točo, ki je 
poleg prej omenjene škode kriva tu-
di za poškodovano atletsko stezo. 
Ta bo predvidoma obnovljena še v 
tem mesecu, nenačrtovani stroški 
pa so vzrok, da so od vseh načrto-
vanih del v OŠ Mozirje uspeli posta-
viti le del zaščitne ograje ob cesti na 
Šolski ulici, ki bo poskrbela za večjo 
varnost učencev v prometu.

Tatiana Golob
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OBČINA MOZIRJE

Svetniki reševali različne 
pobude 

Odlok o ustanovitvi Javnega za-
voda za lekarniško dejavnost Zgor-
nje Savinjske doline in statut sta 
bila na zadnji seji mozirskega ob-
činskega sveta deležna manjših 
sprememb in dopolnitev. V odloku 
o ustanovitvi zavoda je bila doda-
na Občina Rečica ob Savinji kot ob-
čina, v kateri zavod opravlja lekar-
niško dejavnost. V statutu so spre-
menili besedilo o nalogah direktor-
ja zavoda.

ZNIŽANJE TURISTIČNE TAKSE
Svetniki so prav tako potrdili 

spremembo višine turistične takse 
za osebe, ki prenočujejo v planin-
skih kočah in kampih. Na pobudo 

upravljavca kampa bodo imele te 
osebe turistično takso znižano za 
polovico, kot je v veljavi v večini tu-
rističnih občin po Sloveniji.
MEJA MED MOZIRJEM IN LJUBIJO

Na pobudo Geodetske upra-
ve, na katero se je za izdajo hišne 
številke obrnila trgovina Spar, se 
je spremenila tudi meja med Mo-
zirjem in Ljubijo. Ker je doslej le-ta 
potekala po sredini parcele Spa-
ra in bi trgovina spadala v naselje 
Ljubija, se meja spremeni tako, da 
trgovina še spada pod Mozirje, hi-
šne številke pa se s tem odlokom 
ne spreminjajo.

Štefka Sem

ŠMARTNO OB DRETI

Bič nared za individualno 
gradnjo 

Z grobo asfaltno prevleko je območje dokončno komunalno urejeno. 
(Foto: Marija Lebar) 

Prejšnji teden je bilo s polaga-
njem grobe asfaltne prevleke za-
ključeno večletno komunalno 
opremljanje zazidalnega območja 
Bič v Šmartnem ob Dreti. Investi-
torka Občina Nazarje v teh dneh 
pričakuje še izdajo uporabnega 
dovoljenja, na kar bo za individual-
no gradnjo na voljo sedem komu-
nalno opremljenih zemljišč.

Nazarski občinski svet je spo-
mladi sprejel spremembe odloka 

o pogojih za zazidavo na omenje-
nem območju. S sprejetimi spre-
membami je bila omogočena tudi 
gradnja lesenih objektov, za kar so 
se zavzemali nekateri potencialni 
bodoči individualni investitorji. Po 
besedah župana Mateja Pečov-
nika je Občina Nazarje za celoten 
projekt komunalnega opremlja-
nja namenila okoli 80 tisoč evrov 
sredstev.

Marija Lebar

GOLTE D. O. O.

Poletno sezono bodo sklenili z odličnimi rezultati

Direktor Golt mag. Mitja 
Terče: »Letos beležimo preko 

50-odstotno rast tako dnevnih 
gostov kot nočitev.«

Hotel in depandanse zimsko le-
tnega turističnega centra Golte so 
bili v poletni sezoni zelo dobro za-
sedeni. Sezona se bo v primeru le-
pe jeseni nadaljevala vsaj še v sep-
tembru. 

50-ODSTOTNA RAST
»Letos beležimo preko 50-od-

stotno rast tako dnevnih gostov 
kot nočitev. Že v sredini avgu-
sta smo za 25 odstotkov prese-
gli število prevozov z nihalko ce-
lotne lanske poletne sezone. Ve-
čino dni v avgustu in tudi v dru-
gi polovici julija so bili tako hotel 
kot apartmaji razprodani,« je po-
vedal direktor družbe Golte mag. 
Mitja Terče.

Po njegovem je gotovo eden 
razlog za navedeno nizka osnova 

pričakovanj iz preteklih let, saj se 
je premalo delalo na poletni pre-
poznavnosti in ponudbi. Pri tem je 
pomembna nova in izboljšana po-
nudba storitev v gostinstvu, name-
stitvah in dodatnem programu re-
kreacije. 

POMEMBNO POVEZOVANJE 
Z DRUGIMI TURISTIČNIMI 

PONUDKI
Ljudje so množično obisko-

vali Alpski vrt in najemali polno 
vzmetena električna kolesa. Po-
membno je tudi povezovanje z os-
talimi turističnimi ponudniki v do-
lini. Direktor je še dejal: »Pri nas 
je možno kupiti enotno vstopnico 
za Mozirski gaj, Alpski vrt in nihal-
ko ter s tem in dobrimi drugimi in-
formacijami ter priporočili najce-
neje dobiti vse, kar potrebuje gost 
za čudovit celodnevni izlet v Mo-
zirje in okolico. Izboljšanje in po-
večanje kulinarične ponudbe tu-
di vpliva na rast. Na primer kislo 
mleko, savinjski želodec, domači 
siri, vrhunska gobova juha z ajdo-
vimi žganci, hišne sladice idr. so 
pomembni razlogi za obisk Golt in 
planinarjenje po okoliških hribih z 
izjemnimi razgledi.« 

ZADOVOLJNI GOSTJE SO NJIHOVE 
NAJVEČJE REFERENCE

»Ugodne cene so verjetno do-
ber razlog za obisk. Na Golteh je 
možna uporaba najdaljše nihal-
ke v Sloveniji po najnižji ceni, a je 
tudi možen dostop po dokaj dobro 
vzdrževani cesti. 

Konkurenti imajo več kot dvak-
rat višje cene nihalke oziroma 
žičniške storitve. Nenazadnje so 
dobri odnosi in motivirani zapos-
leni, ki ustvarjajo vrhunske sto-
ritve, še eden od pomembnejših 
razlogov za ustvarjanje rasti na-
še ponudbe in s tem večje dohod-
ke. Vse to pomeni, da so tisti, ki 
nas prvič obiščejo, pozitivno pre-
senečeni in se radi vračajo, kar 
je vsekakor najcenejša in uspe-
šna promocija za delovanje naše 
družbe tudi v prihodnje,« je zak-
ljučil Terče. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

Za 25 odstotkov 
so že sredi avgusta presegli 
število prevozov z nihalko 
celotne lanske poletne sezone.
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Šolski center Velenje, sodelovanje z osnovnimi šolami
Na Šolskem centru Velenje se že vrsto let pre-

pletata tradicija in napredek, znanje in razisko-
vanje, osebna in strokovna rast. Z osnovnimi šo-
lami vsako leto sodelujemo na različne načine 
in tudi v šolskem letu 2019/20 ohranjamo vse že 
znane aktivnosti, ki jih tradicionalno pripravlja-
mo v želji, da se čim bolje predstavimo osnov-
nošolcem in s tem pripomoremo k lažji odločitvi  
pri izbiri poklicne in izobraževalne poti.

Tako tudi v šolskem letu 2019/2020 prijazno 
vabimo, da se nam pridružite na dejavnostih. 

Za učence devetih razredov (po dogovoru 
tudi za učence 8. razredov) pripravljamo Dne-
ve odprtih vrat Šolskega centra Velenje, ki so 
namenjeni predstavitvi poklicev, izobraževalnih 
programov in srednjih šol. Dneve odprtih vrat 
bomo izpeljali v septembru, v tednu Pikinega fe-
stivala, od 11. do 13. 9. 2019. 

Osnovne šole si lahko s prijavo rezervirajo 
izbrani termin. Na dogovorjeni dan bomo vnaprej 
pripravili razpored predstavitev vseh naših sre-
dnjih šol. Gimnazija in Šola za storitvene dejavno-
sti se bosta predstavili v svojih prostorih na Trgu 
mladosti, Šola za strojništvo, geotehniko in okolje 
ter Elektro in računalniška šola pa na MIC-u. Vsi 
učenci, ki nas bodo obiskali, bodo tako preko de-
monstracij in aktivnih delavnic videli in spoznali 
vse naše šole. Vsi trije dnevi so namenjeni organi-

ziranemu obisku osnovnošolcev, v petek pa nas 
lahko obišče kdorkoli, ki ga zanima, kaj počne-
mo na Šolskem centru Velenje.

V tem šolskem letu ohranjamo nabor aktiv-
nosti, ki jih lahko osnovne šole koristijo v okviru 
dnevov dejavnosti ali pouka. Dejavnosti se bo-
do izvajale ob petkih oz. po dogovoru. Osnovno-
šolci vabljeni, da se nanje prijavite in nas obiš-

čete tudi med šolskim letom. Brošuro z naborom 
dejavnosti najdete na naši spletni strani (http://
www.scv.si/, Dnevi dejavnosti ŠC Velenje za 
osnovnošolce). 

Za devetošolce in njihove starše pa planira-
mo v mesecu novembru v Velenju tudi že tra-
dicionalno prireditev »Pridi, poglej, pridruži se 
nam pod mavrico znanja«.

KOORDINACIJSKI ODBOR ZA SPREMLJANJE IZGRADNJE 3. RAZVOJNE OSI NA KOROŠKO 

Začetek del na hitri cesti pričakujejo še letos
V Velenju so se v petek, 30. avgusta, sesta-

li člani Koordinacijskega odbora za spremljanje 
izgradnje 3. razvojne osi na Koroško s predstav-
niki DARS-a in ministrstev za infrastrukturo ter 
finance. Seznanili so se s potekom usklajevanja 
poroštvenega zakona za gradnjo velikih infra-
strukturnih projektov, potrebnega tudi za izgra-
dnjo 3. razvojne osi. 

ROK ZA DAJANJE PRIPOMB ZAKLJUČEN 
Državna sekretarka Nina Mauhler je predsta-

vila potek usklajevanja poroštvenega zakona za 
gradnjo ceste s strani ministrstva za infrastruk-
turo, ki poroštveni zakon pripravlja. Koalicija je 
imela do 2. septembra čas podajati pripombe 
na predlog poroštvenega zakona za velike in-
frastrukturne projekte, tudi za 3. razvojno os. 

Prisotni so ponovno izpostavili, da začetek 
del na hitri cesti pričakujejo še letos, in pred-
stavnike države opozorili na posledice v prime-
ru, če poroštveni zakon za 3. razvojno os ne bo 
sprejet. Ta zakon je ključen, da se gradnja 3. ra-
zvojne osi kot celote začne. Izrazili so pričako-
vanje, da se bo vlada o predlogu zakona odlo-
čila septembra in ga poslala v končni sprejem 
v državni zbor.

Državni sekretar na ministrstvu za finance 
mag. Alojz Stana je prisotnim zatrdil, da mini-
strstvo za finance 3. razvojni osi ne nasprotu-
je, so pa na predlog poroštvenega zakona po-
dali pripombe. 

PODPISANA POGODBA ZA PROJEKTIRANJE 
ODSEKA ŠENTRUPERT–VELENJE

Na vprašanje direktorja občinske uprave 
Mestne občine Velenje mag. Iztoka Morija, ka-
ko tečejo dela na odseku Šentrupert–Velenje, so 
odgovorni povedali, da je pogodba za projekti-
ranje odseka že podpisana. Ocenjujejo, da bo na 
tem odseku, zaradi postopkov na ustavnem so-
dišču, prišlo do enoletnega zamika izvedbe. 

Predstavniki DARS-a so dodali, da je bila za 
del ceste, ki gre skozi Velenje, opravljena skrbna 
analiza. Ta bo predstavnikom občine prikazana 
in razložena konec septembra.
KOROŠCI ZAHTEVAJO ZAČETEK GRADNJE ŠE 

LETOS 
Koroška delegacija je na sestanku dejala, da 

letos pričakuje prvo lopato na koroški hitri cesti. 
To so poudarili ravenski in slovenjgraški župan, 
dr. Tomaž Rožen in Tilen Klugler, poslanec Jani 
Prednik ter koordinator Mladinske iniciative za 

3. razvojno os Aljaž Verhovnik. Vsi so prisotne 
opozorili, da če se poroštvo za 3. razvojno os ne 
bo sprejelo, bo vlada Marjana Šarca grobar te-
ga projekta. Sprejem poroštva namreč pomeni 
ključno in zadnjo zeleno luč za pričetek gradnje 
3. razvojne osi na Koroško.

Nujnost sprejetja poroštvenega zakona so 
podprli tudi savinjsko-šaleški in koroški gospo-
darstveniki v posebni izjavi. »Gospodarstvo Ko-
roške in Savinjsko-šaleške regije skupaj z vsemi 

podporniki izvedbe projekta 3. razvojne osi pri-
čakuje, da bo Vlada Republike Slovenije spreje-
la predlog poroštvenega zakona in ga v najkraj-
šem možnem času posredovala državnemu zbo-
ru v potrditev, kar bo omogočilo izvedbo projek-
ta sodobne prometnice in nadaljnji pospešen ra-
zvoj območja ob severnem kraku 3. razvojne osi,« 
je zapisano v izjavi obeh gospodarskih zbornic.

Marija Lebar

Tukajšnje gospodarstvo, ki pomembno 
prispeva v državni proračun in kjer delu-
je več kot 6 tisoč gospodarskih subjektov, 
sodobno hitro cesto najbolj potrebuje.
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GRAD VRBOVEC, NAZARJE 

Preko LAS operacije do pestrejših vsebin na grajski skali 

Prostor na ploščadi skale v gradu Vrbovec je namenjen številnim 
zanimivim vsebinam. (Foto: Igor Solar)

Poleti so na ploščadi skale v 
gradu Vrbovec potekala prenovit-
vena dela za popestritev dogaja-
nja na tem markantnem prosto-
ru, s katerega je lep razgled na Na-
zarje z okolico. Prostor je name-
njen številnim zanimivim vsebi-
nam, eden od takih dogodkov se 
bo odvil že kmalu; v okviru občin-
skega praznovanja bo na sporedu 
stand up predstava v izvedbi Uro-
ša Kuzmana.

UREDITEV IN DOPOLNITEV 
INFRASTRUKTURE IN OPREME 
Prijavitelj in nosilni partner ope-

racije na grajski ploščadi je podje-
tje Anaji d. o. o. iz Nazarij. V opera-
ciji kot partnerji sodelujejo še obči-
na, Društvo kmetic Zgornje Savinj-

dogodkov, seminarjev in delavnic 
ter postavitev stojnic za prodajo 
lokalne hrane s tukajšnjih kmetij.
ŽENSKAM MOČ, MLADIM POGUM

Tako se imenuje omenjena ope-
racija, ki jo sofinancirata ministr-
stvo za gospodarski razvoj in teh-
nologijo ter EU iz evropskega skla-
da za regionalni razvoj. Cilj ope-
racije je izkoriščenost vrha točke, 
včasih imenovane tudi »hudiče-
va skala«, kjer obstaja vez z dedi-
ščino snovne in nesnovne kulture, 
povezovanje in vključenost mla-
dih, brezposelnih in žensk ter dru-
gih ranljivih skupin, ter vzpodbuja-
nje možnosti povečanja samoza-
posljivosti. 

Marija Lebar

ske doline, Muzej Vrbovec in Sa-
vinjsko-šaleška območna razvoj-
na agencija. 

V operaciji je zajeta ureditev že 

obstoječe infrastrukture prosto-
rov, ki so na prostem, oprema, ki je 
potrebna za izvajanje programov, 
priprava za organiziranje raznih 

GOSTIŠČE GTC 902 ČRNIVEC

Dve desetletji delovanja obeležili z veselico
Tik pred božičem leta 1999 so na Črnivcu od-

prli novo gostišče in ga poimenovali po višinski 
koti, na kateri stoji, Gostišče 902. Za praznova-
nje obletnice so v letošnjem avgustu pripravi-
li veselico z ansamblom Pogum, ki pa jo je do-
dobra krojilo močno deževje. Kljub vremenu je 

dogodek lepo uspel, je povedal lastnik in direk-
tor podjetja Matevž Zavolovšek, saj imajo do-
volj prostora na voljo pod streho, goste pa je pri-
čakal tudi ogromen šotor z okoli 500 kvadratni-
mi metri površine.

ZAČETKI PRI MEJAŠU 
Zavolovšek, takrat še samostojni podjetnik, je 

z gostinsko dejavnostjo sicer začel že prej. Leta 
1987 je prevzel tedanje staro gostišče na Črniv-

cu, ki je nosilo pomenljivo ime Pri mejašu. Prav 
na Črnivcu namreč poteka meja med Štajersko 
in Gorenjsko. Črnivec je bil od nekdaj pomem-
ben prelaz in preko njega najkrajša cestna po-
vezava med obema pokrajinama. Gostinstvo je 
bilo tukaj prisotno že od davnine. 

Nekaj let pozneje so odprli še Pizzerio 902 v 
Gornjem Gradu. Ta je še vedno njihova, so jo pa 
oddali v najem. Vmes so se tudi organizacijsko 
nekoliko preoblikovali. Dejavnost polnilnice so 
prenesli na družbo z omejeno odgovornostjo, 
ostala dejavnost pa sodi pod s. p.

ŠTEVILNA VIDNA PRIZNANJA ZA VODO 902 
Potem ko so na nasprotni strani ceste odprli 

novo gostišče, so objekt prejšnje gostilne podrli. 

Na tistem mestu je zraslo novo poslopje – polnil-
nica izvirske vode. Pridobili so vso ustrezno do-
kumentacijo in z dejavnostjo polnjenja izvirske 
vode začeli leta 2008. Od takrat so si z izjemno 
kakovostno vodo pridobili številne stalne odje-

malce, tudi v tujini. Vodi so začeli dodajati raz-
lične okuse. Izredno uspešno, saj se že vrsto let 
lahko pohvalijo s številnimi priznanji. Samo le-
tos so bili na ocenjevanju v Gornji Radgoni na-
grajeni z enajstimi priznanji, med njimi z veliko 
zlato medaljo.

STALNA SKRB ZA VISOKO 
KAKOVOST

Podjetje GTC 902 se ukvarja z dejavnostjo, 
povezano s prehrano in pijačo, ki je podvrže-
na strogim predpisom in je pod strogim očesom 
nadzornih institucij, kar po besedah Zavolovška 
zahteva nekaj dodatnega dela, jih pa nikakor ne 
moti, saj ves čas skrbijo za odlično kakovost, 
hitro odzivnost in dober servis svojim strankam. 
Enajst redno zaposlenih in nekaj občasnih so-
delavcev se bo še naprej trudilo za tako visok 
nivo tako v gostinski kot v polnilniški dejavnosti, 
tudi z ogromno pomočjo vseh družinskih članov.

Marija Lebar

V velikem šotoru so kljub nalivu uspešno izpeljali veselico v čast 20-letnici gostišča. 
(Fotodokumentacija GTC 902)

Z 11 priznanji
so bili letos nagrajeni za vodo 902 na 
ocenjevanju v Gornji Radgoni, med njimi z 
veliko zlato medaljo.
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OBČINA LJUBNO 

Kmalu prenova kulturnega doma
Na Ljubnem ob Savinji so že dalj časa zaz-

navali potrebo po bolj sodobno in funkcionalno 
urejenem kulturnem domu. Občinska uprava se 
je že nekaj časa pripravljala na to pomembno 
investicijo, prejšnji teden pa so postopke pripe-
ljali tako daleč, da so na Upravno enoto Mozirje 
dali vlogo za izdajo gradbenega dovoljenja. Po 
besedah župana Franja Naraločnika imajo na 
občini del denarja že zagotovljenega, računa-
jo tudi na donatorska sredstva ljubenskega go-
spodarstva. Pričakujejo, da bodo s prenovo za-
čeli še to jesen.

POTREBNIH NEKAJ GRADBENIH DEL
Ljubenski kulturni dom je skupaj z zadruž-

nim domom del ene zgradbe, ki ima več lastni-
kov. Del, v katerem je kulturni dom, je bil done-
davna v lasti Kulturnega društva Ljubno ob Sa-
vinji. Lastništvo je sedaj prenešeno na občino. 
Pri posodobitvi prostorov bo potrebnih tudi ne-
kaj gradbenih del. 

V DOMU BO TUDI TIC
Ko bo obnova zaključena, bo poleg kulturne-

ga in zabavnega dogajanja ter različnih srečanj 
in prireditev v stavbi svoje prostore našel tudi 
ljubenski TIC in nedavno ustanovljeni Javni za-
vod za šport, turizem, kulturo in mladino Obči-
ne Ljubno. 

Marija Lebar

ČASTNI OBČAN OBČINE GORNJI GRAD ALOJZ TERNAR

V letu jubilejev nagrajen za delo z velikim priznanjem
Štiri desetletja je minilo, odkar je Alojz Ter-

nar začel opravljati svoje duhovniško pos-
lanstvo, od tega je 20 let dušni pastir v Novi Šti-
fti, je pa tudi upravitelj župnije Solčava. Letos je 
postal častni občan občine Gornji Grad. O tem, 
da je spoštovan v domači občini, pričajo tudi 
številni nazivi naj občana in naj osebnosti Zgor-
nje Savinjske doline, ki jih je na osnovi glasova-
nja bralcev prejel s strani Savinjskih novic. Veli-
ko zaslug za lep izgled župnišča in okolice ter za 
opravljena vsakdanja opravila pa nosi kuharica 
Tončka Lutar, ki ji je Ternar hvaležen za dolgole-
tno vsakdanjo skrb.

DUHOVNIK ALI KMET
Ternar prihaja iz Turnišča v Prekmurju, kjer je 

preživljal svoja otroška leta. Po odhodu očeta na 
delo v Avstrijo je kljub temu, da je bil še šolar, 
ostal edini »moški« pri hiši. Rad je hodil v šo-
lo, zelo rad je tudi delal na kmetiji. Rad pa je tu-
di ministriral in se družil z bogoslovci, zato so ga 
le-ti nagovarjali, naj gre za duhovnika. Odločitev 
ni bila lahka, saj je vedel, da ga doma potrebu-
jejo, po drugi strani pa ga je vleklo k duhovniš-
kemu poklicu.

IZBRAL NOVO ŠTIFTO
Tako je po šoli odšel v gimnazijo v Pazin, nato 

v Ljubljano v bogoslovje. Še vedno je vsak pros-
ti trenutek pomagal na kmetiji in tudi večkrat sli-

šal, da »gospodje« pa ja ne delajo. A takšen je 
pač, delo mu je bilo vedno v veselje. Po konča-
nem bogoslovju je kot župnik ali kaplan delal v 
številnih farah. Po dvajsetih letih je bil v doma-
či župniji Turnišče, ko mu je takratni mariborski 
škof Ivan Kramberger ponudil premestitev v eno 
od treh župnij. V katero bo šel, je lahko izbral 
sam, in Ternar je izbral Novo Štifto. O župniji ni 
vedel veliko, spomni se, da je enkrat prej bil v 
Novi Štifti, odločila pa sta dva turna na cerkvi.

SKRB ZA LJUDI IN STAVBNO 
DEDIŠČINO

Ko je septembra 1999 prišel v Novo Štifto, je 
bil lepo sprejet. Že takoj je videl, da ga poleg 
skrbi za farane čaka veliko drugega dela. Vsa in-
frastruktura je bila potrebna obnove in tako se 
je postopoma lotil obnove cerkve, župnišča, pot-
rebna je bila mrliška vežica in ureditev pokopa-
lišča. Kljub temu da je bilo potrebno veliko de-
narja za vsa opravljena dela, se je le-ta vedno 

našel. Istočasno je odkril svoj dar, in sicer, da ni-
koli ne obupa in vsako zastavljeno stvar pripe-
lje do cilja. 

ŽUPNIJSKI UPRAVITELJ 
V SOLČAVI

Po spletu okoliščin mu je bilo zato ponujeno 
mesto župnijskega upravitelja v Solčavi. Dve leti 
naj bi skrbel za to, da bodo začeta dela na cerkvi 
in v njej opravljena ter da se uredi pokopališče 

in ostalo. Iz dveh let se je upraviteljstvo razširilo 
na več kot deset let, a je bilo vredno, saj so vse 
zastavljene načrte uresničili in dela zaključili. 
V vseh teh letih je spoznal, kakšen pomen ima 
sakralna stavbna dediščina in kako pomembno 
jo je ohranjati.

PONOSEN NA 
ROMARJE

V župniji Nova Štifta je, odkar je prišel, ok-
rog 600 faranov, je povedal Ternar. Število se ne 
spreminja, je pa vse manj otrok. Ob prihodu je 
imel pri verouku več otrok, sedaj se je to števi-
lo zelo zmanjšalo. Opaža tudi, da se manjša šte-
vilo ljudi, ki hodijo k maši, ampak vse to je po-
vezano s sedanjim načinom življenja. Meni, da 
ljudje cerkev vidijo kot nakupovali center, ko jo 
»rabijo« za sprejem zakramentov, jo »uporabi-
jo«, drugače pa jih pretirano ne zanima. Spre-
menila se je vzgoja otrok, ki tudi veliko vpliva 
na to, da mladi k maši ne hodijo več toliko, am-
pak to je globalni problem, je povedal Ternar, ne 
le v njegovi fari. 

Vesel je, da se ohranjajo določeni običaji, kot 
je romanje Zagorjanov k Mariji Zvezdi za veli-
ki šmaren. Uvedel je srečanje zakoncev – jubi-
lantov in srečanje starodobnikov, ki sta postala 
stalnica, in želi, da tako tudi ostane.

OSTAJA DELOVNI 
UPOKOJENEC

Naziv častnega občana, ki ga je letos prejel, 
je dokaz, da so ljudje prepoznali njegovo de-
lo, trud za duhovno oskrbo faranov in ohranja-
nje kulturne dediščine. Ponosen je, da je bil pri 
svojem delu vedno vztrajen, kar je prineslo lepe 
rezultate. Čeprav ga v zadnjem obdobju pesti-
jo zdravstvene težave in sam pravi, da na njem 
delajo generalni servis, kljub temu da je že dve 
leti upokojenec, ne razmišlja o pokoju. Za fara-
ne bo skrbel, dokler bo lahko, takšno je njego-
vo poslanstvo od dneva, ko se je odločil za du-
hovniški poklic. 

Tekst in foto: Štefka Sem

V župniji Nova Štifta je, odkar je pri-
šel, okrog 600 faranov. Število se ne 
spreminja, je pa vse manj otrok.

Alojz Ternar je odkril svoj dar, in sicer nikoli 
ne obupa in vsako zastavljeno stvar pripelje 

do cilja.
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Ljudje in dogodki, Šolstvo

ŠOLSKI CENTER VELENJE 

V svoj nabor dodali še en vajeniški program 
S septembrom se je začel pouk 

na številnih osnovnih in srednjih 
šolah po Sloveniji. Med njimi je tu-
di več šol v sklopu Šolskega centra 
Velenje (ŠCV). Razveseljivo je, da 
se je število vpisanih dijakov, med 
katerimi so tudi Zgornjesavinjčani, 
v primerjavi z lanskim letom znat-
no povečalo. 

PISANA MAVRICA MOŽNOSTI
Delno gre to povišanje pripisa-

ti tudi aktivnostim, ki jih ŠCV iz-
vaja med letom na osnovnih šo-
lah našega območja, kjer morebi-
tnim bodočim dijakom na zanimiv 

način predstavijo svojo dejavnost. 
S to tradicijo bodo nadaljevali tu-
di letos. Že prihodnji teden, to je od 
11. do 13. septembra, bodo na posa-
meznih šolah centra pripravili dan 
odprtih vrat za osnovnošolce.

ČEZ POČITNICE VZDRŽEVALNA 
DELA 

Letos bo štiri srednje šole cen-
tra obiskovalo okoli 1.600 dijakov, 
kar je 50 več kot v letu poprej. Na 
višji strokovni šoli je vpisanih 300 
študentov. 

Za tolikšno število dijakov in 
študentov je potrebno poskrbeti za 

ustrezne prostore in opremo. Temu 
so na centru skrb posvetili med 
počitnicami, ko so opravili nekaj 
obnovitev in vzdrževalnih del ter 
strokovno in stroškovno zahtevno 
vzdrževanje opreme.

IZOBRAŽEVANJE ZA POTREBE 
GOSPODARSTVA

Že v minulem šolskem letu so 
uvedli novost – vajeniški program 
strojni mehanik. Z izobraževanjem 
po meri podjetij nadaljujejo tudi 
letos, ko so dodali še en vajeniški 
program, in sicer elektrikar. Čeprav 
nima takega naziva, pa že vsa le-

ta dejansko poteka v vajeniški obli-
ki izobraževanje za poklic geostroj-
nik rudar. 

V zadnjem času na centru za-
znavajo manjše zanimanje za ne-
katere programe, kot so rudarstvo 
ali okoljevarstvo. To je nekoliko za-
skrbljujoče, saj so potrebe premo-
govnika po kadrih bistveno več-
je, kot je število vpisanih dijakov. 
Kljub zmanjšanemu vpisu v neka-
tere programe na centru vsaj v tem 
šolskem letu ne načrtujejo uki-
nitve nobenega od teh.

Marija Lebar

30 LET LJUBENSKEGA VEVNIKA

V njem so objavljali najbolj aktualne teme 
z Ljubnega ob Savinji

Junija 1991, pol leta po katastrofalnih poplavah, so bila v 
Ljubenskem vevniku objavljena imena vseh prejemnikov 
kakršnekoli pomoči po poplavah. 

Ljubenski vevnik je na pobu-
do prvega urednika Rajka Pintar-
ja, takratnega predsednika krajev-
ne skupnosti Ljubno ob Savinji, za-
čel izhajati leta 1990. Prva številka 
je izšla v juniju, želja Pintarja pa je 
bila, da bi bil to nekakšen obvešče-
valec krajanov, kjer bi izvedeli po-
membnejše podatke, tako resne 
kot tudi kakšno zabavno anekdo-
to. Vevnik je kasneje postal obšir-
no občinsko glasilo, ki enkrat letno 
izhaja še sedaj.

DOVRŠENA PODOBA
Podoba Vevnika je bila za tis-

te čase zelo oblikovalsko dovrše-
na. Ob napisu je bil logotip, ki ga je 
oblikovala Milka Terbovšek, in grb 
Ljubnega. Prva številka je obsega-
la štiri strani, po besedah Pintarja 
pa so ga izdajali po potrebi in tu-
di obseg je bil različen. Poleg prve 
številke sta legendarni postali še 
dve. Junija 1991, pol leta po kata-
strofalnih poplavah, so bila v Lju-
benskem vevniku objavljena ime-
na vseh prejemnikov kakršnekoli 
pomoči po poplavah. 
PO POPLAVAH ZATRLI GOVORICE

»Objava teh podatkov je bila ze-
lo pomembna, saj je utišala govori-
ce, koliko je kdo dobil v poplavah. 
Na ta način smo poskrbeli za tran-
sparentnost, hkrati pa preprečili, 

da bi se krajani prepirali glede te-
ga, kdo je prejel več in kdo manj,« 
je povedal prvi urednik. Objavlje-
ni so bili tudi zneski pomoči, ki jih 
je prejela krajevna skupnost, in vsi 
projekti izgradnje, ki so bili izpelja-
ni s prejetimi sredstvi. 

TELEFONSKI IMENIK LJUBNEGA
Druga številka, katere vsebina je 

bila dobrodošla v vsakem domu, je 
v notranjosti na štirih straneh vse-
bovala telefonski imenik naročni-
kov z Ljubnega ob Savinji. V tis-
tem obdobju se je število naroč-
nikov zelo razširilo, zato marsika-
tera številka, ki je bila priklopljena 
med letom, ni bila v imeniku. Pin-
tar se je s tedanjo Pošto dogovo-
ril, da so mu posredovali le števil-

ke krajanov Ljubnega in zaselkov. 
Imenik iz Vevnika je bil dolga leta, 
do uvedbe mobilne telefonije, zelo 
uporaben.

KAR JE BILO DOBRO VEDETI
Kot je povedal Pintar, je bil Vev-

nik namenjen tudi obveščanju pre-

bivalcev o dogajanju pomembnem 
za kraj, o tem, kaj se je zgradilo, bi-
la so objavljena tudi razmišljanja, 
kaj se potrebuje. Nemalokrat so bi-
le objavljene tudi kakšne anekdote 
in vabila na veselico ali mašo. Vsa-
ko leto so objavili seznam učencev, 

ki so zaključili osnovno šolo, s po-
datki, kam so se vpisali. »Danda-
nes kaj takšnega zaradi varstva 
osebnih podatkov ne bi bilo več 
mogoče objavljati, takrat pa so bi-
li to zanimivi podatki,« je omenil. 
Ljubenski vevnik, kot je opisan, je 
izhajal tri leta, po ustanovitvi Obči-
ne Ljubno pa je postal uradno gla-
silo občine.

NOVINAR IN UREDNIK
Rajko Pintar je bil v obdobju za-

četka izhajanja časopisa tudi ure-
dnik Savinjskih novic. Kot novinar 
je pred tem sodeloval tudi s ča-
sopisoma Delo in Pavliha. Vedno 
je rad pisal o stvareh, ki so se mu 
zdele zanimive in pomembne za 
bralce ne glede na medij, s kate-
rim je sodeloval. Kot krajan Ljub-
nega ob Savinji je z Ljubenskim 
vevnikom želel doseči, da so bi-
li sokrajani obveščeni o lokalnih 
novicah in dogodkih. Sedanja ob-
lika Vevnika je manj obveščeval-
na, saj je v njem povzeto delo ob-
čine, društev in javnih zavodov v 
zadnjem letu.

Tekst in foto: Štefka Sem

Rajko Pintar še vedno z veseljem prelista stare izvode 
Ljubenskega vevnika.
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STROJNI KROŽEK ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Na pomoč po požaru s 30 kubičnimi metri lesa

Člani krožka so z zbranim denarjem kupili 30 kubičnih metrov lesa, s katerim bodo lahko v 
nesreči prizadeti izdelali del ostrešja novega gospodarskega poslopja. (Foto: Zvone Drame)

Sedemčlanski družini Škorjak iz Korpul v ob-
čini Šmarje pri Jelšah je ogenj 22. julija uničil go-
spodarsko poslopje, v njem pa kmetijske stroje. 
V ognju je ostalo tudi devet telic, ostalo živino 
je domačim uspelo rešiti. Ker je požar Škorjako-
vim uničil edini vir za preživetje, so se za zbira-
nje pomoči odločili tudi v Strojnem krožku Zgor-
nje Savinjske doline, ki ga vodi Zvone Drame.

OSTALI BREZ EDINEGA VIRA ZA 
PREŽIVLJANJE

Kriminalisti so ugotovili, da je do požara priš-
lo zaradi samovžiga senenih bal. Ogenj je v de-
setih minutah zajel celotno poslopje in kljub in-
tervenciji 130 gasilcev pogorel do tal. Prizadeta 
družina s petimi otroki je ostala brez edinega vi-
ra za preživljanje in vsega, kar so v zadnjih letih 
pridelali s trudom lastnih rok. 

STROJNI KROŽKI NA POMOČ DRUŽINI
Prizadeti so bili člani strojnega krožka. Eno iz-

med poslanstev teh krožkov, ki delujejo po vsej 
Sloveniji, je tudi medsosedska pomoč. Člani 
krožkov so se odločili strniti vrste in stopiti na 
pomoč. Okoli 70 glav živine Škorjakovih je na-

mreč ostalo na pašnikih, kjer čez zimo ne mo-
rejo biti, zato je do takrat potrebno zgraditi nov 
hlev. Domači sedaj molzejo ročno, saj je požar 
uničil tudi avtomatiziran stroj za molžo. 

Vrste so strnili tudi zgornjesavinjski kmetje, 
člani krožka. Predsednik Drame je dejal, da nih-
če, kogar je poklical, ni odrekel pomoči in pri-

speval po svojih močeh. Ker je pri Škorjakovih 
obnova objekta že stekla, so se odločili, da bo-
do družini podarili 30 kubičnih metrov lesa za 
ostrešje. Les so prizadeti družini peljali 29. av-
gusta. S prepričanjem, da je lažje dajati, kot pre-
jemati.

Benjamin Kanjir

SREČANJE LOVCEV IN LASTNIKOV ZEMLJIŠČ

Obeležili 40 let lovske koče na Konečki planini

Mozirski lovci, lastniki zemljišč in gozdov ter mnogi prijatelji so se zbrali pri lovski koči na 
Konečki planini, ki je v funkciji že 40 let.

Na Konečki planini so se 24. avgusta v velikem 
številu zbrali mozirski lovci, lastniki zemljišč in 
gozdov, na katerih so njihovi revirji, in mnogi prija-
telji. Srečanje so tradicionalno začeli s sveto mašo 
pri Konečki kapeli in se spomnili pokojnih lovskih 
tovarišev, molili pa so tudi za varne lovske poti.

ZAHVALA LOVCEM ZA NJIHOV TRUD
Mozirski župnik Sandi Koren je nagovoril 

lovce in se jim zahvalil za trud, ki ga vlagajo v 

varstvo narave in za skrb za gozdni živelj. Lovci 
lastnikom zemljišč pomagajo vzdrževati kultur-
no krajino, preprečevati zaraščanje, opozarjajo 
na onesnaževanje okolja, konec koncev prepre-
čujejo škode od divjati, v primeru nastanka pa 
te tudi sanirajo.

40 LET LOVSKE KOČE
Po obredu so se obiskovalci planine spreho-

dili nazaj do lovske koče, katere praznik so ta 

dan obhajali. Zbrane je nagovoril starešina Lo-
vske družine Mozirje Janez Pirnat. Izpostavil je 
nekdanjo željo lovcev, da bi si v osrčju Golt zgra-
dili lovsko postojanko, ki bi bila prostor počit-
ka po naporni poti na planino ali v času lova. Na 
planino je takrat vodila zgolj pot, na lov pa so se 
lovci podajali po več dni.

Del svojega zemljišča jim je leta 1978 odsto-
pil Ivan Verbuč st. iz Konečnikove domačije. 
Po vrsti udarniških ur, ki so bile sad sodelova-
nja lovcev in kmetov, je bila koča konec avgu-
sta 1978 zgrajena in predana namenu. Sedaj že 
štiri desetletja več kot odlično služi svojemu na-
menu.
PODELJENA PRIZNANJA ZASLUŽNIM ČLANOM

Pirnat se je za tem najprej zahvalil Konečni-
kovim, gospodarju Ivanu oziroma Vanču. Slednji 
je spregovoril o svojih spominih na gradnjo ko-
če in napore, ki so bili vanjo vloženi.

Strokovni tajnik pri Savinjsko kozjanski zve-
zi lovskih družin Celje Zdravko Mastnak je v 
imenu Lovske zveze Slovenije podelil dve bro-
nasti in eno zlato značko zveze. Najvišje prizna-
nje, red za lovske zasluge druge stopnje, je pre-
jel dolgoletni član družine in tudi bivši predse-
dnik Martin Marolt.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir
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Zgodovina in narodopisje, Oglasi

STAVBNA DEDIŠČINA MOZIRSKEGA TRGA (5)

Tribučeva, Dobelškova in Pirševa hiša

Pirševa hiša

TRIBUČEVA HIŠA 
je trška hiša z začetka 19. stole-

tja. V pritličju je tloris z obočnimi 
češkimi kapami. Tu so začeli pos-
tavljati stojnice ob času sejma in 
po trgu navzdol. V hiši je živel uči-
telj in kronist Franc Hribernik. 

DOBELŠKOVA HIŠA
je nadstropna hiša s klasicistično 

podobo iz 19. stoletja. Hiša Na trgu 2 
predstavlja reprezentančno baročno 

hišo. Nadstropna hiša s klasicistič-
no podobo iz 19. stoletja in postse-
cesijskimi prvinami iz leta 1929 je bi-
la zgrajena v baročnih proporcih. Zu-
nanjost členijo delilni zidec, streš-
ni zidec in rustika; gank na dvorišč-
ni strani. Za hišo so značilni baroč-
ni oboki. Obnove zunanjščine v 19. in 
20. stoletju niso okrnile njene stavb-
ne dediščine. V hiši sta bili gostilna in 
mesarija. Danes je v hiši cvetličarna.

PIRŠEVA HIŠA
je iz 18. stoletja. V jedru je to ba-

ročna hiša kvadratnega tlorisa s 
štiriosno glavno fasado. V ozad-
ju so ohranjene arkade in oboki. V 
hiši je živel Pirš, ki je bil pred prvo 
svetovno vojno občinski tajnik. Po-
ročen je bil s Štulerjevo hčerko. Hi-
šo so prodali Miklavcu iz Bočne, po 
domače Krahlu. Danes je hiša po-
slovno-stanovanjski objekt. 

V hiši je od leta 1917 in vse do 
konca prve svetovne vojne našel 
zatočišče ljubljanski župan Ivan Hri-
bar. Mozirje je bilo zanj najbolj zave-
den trg na spodnjem Štajerskem.

Matija Blagojevič
Knjižnica Mozirje

Viri: Muzejski sodelavec Mati-
ja Blagojevič je prispeval največ-
ji delež gradiva za pričujočo zbir-

Dobelškova hiša

ko, saj je za potrebe vodenja sku-
pin po mozirskem trgu zbral veliko 
gradiva na temo trških hiš in življe-
nja v trgu.

Videčnik, A.: Podobe iz preteklo-
sti Mozirja. Mozirje : Občinska kul-
turna skupnost, 1985.

Mozirje. Mozirje : Občina, 2008.

Tribučeva hiša
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7. SLOVENSKI CITRARSKI VEČER 

Nastopile tudi učenke Glasbene šole Nazarje

Citrarka Meta Suhodolnik in pevki Lucija Suhodolnik ter Ana 
Strmčnik so za nastop prejele pomenljiv aplavz priznanja občinstva. 

(Foto: Jože Miklavc)

V okviru 31. Citrarskega festiva-
la Prešmentane citre je v četrtek, 
22. avgusta, v Kulturnem domu Ve-
lenje potekal 7. slovenski citrar-
ski večer, na katerem je sodelova-
lo 50 citrarjev. Na dogodku, ki je bil 
posvečen tudi 20-letnici Citrarske-
ga društva Slovenije, je sodelova-
la tudi citrarka Meta Suhodolnik s 
spremljevalnima pevkama, Metino 
sestro Lucijo Suhadolnik in Ano 
Strmčnik. Vse so učenke Glasbe-
ne šole Nazarje, njihova mentori-
ca pa je Cita Galič. Zaigrale in za-
pele so Slakovo Ne prižigaj luči ter 
Mlačnikov Skriti cvet ter za nastop 
prejele pomenljiv aplavz priznanja 
občinstva.

Večer je zaznamovala 20-letni-
ca ustanovitve slovenskega citrar-

skega društva pod vodstvom pe-
dagoga citer na GŠ Velenje Petra 
Napreta, ki je v tem letu predal vo-
denje društva priznani citrarki Ne-
li Zidar Kos. Napreta pa so ta večer 
razglasili za častnega in zaslužne-
ga člana društva. 

CITO GALIČ SO POŽLAHTNILI V 
PRVO DAMO SLOVENSKIH CITER

Festival so zaključili z nastopi 
najpomembnejših in najžlahtnej-
ših slovenskih citrarjev ter citrar-
skih skupin. Pedagoginji Galiče-
vi so ob 40-letnici glasbenega 
ustvarjanja, tudi kot prvi dami citer 
v Sloveniji, vročili slovesno prizna-
nje. Festival, ki ga je osnoval pokoj-
ni Marjan Marinšek, je zaključil To-
maž Plahutnik.

Jože Miklavc

KONCERT V BLATAH

Il Divji pripravili nepozabno glasbeno popoldne

Številni obiskovalci so bili navdušeni tako nad ambientom kot nad glasbo, 
ki so jo pripravili gostje.

Skupina, ki skupaj prepeva skoraj desetletje, je mix starega babershopa, 
ljudskega petja in klap.

Na gozdni jasi ob žabjekih v Blatah, v nepo-
sredni bližini Rečice ob Savinji, je zadnjo av-
gustovsko nedeljo odmevala pesem. Tamkaj-
šnje turistično društvo je pripravilo tradicional-
ni koncert, na katerem so nastopili člani vokal-
ne skupine Il Divji.

ZDRAV GOZD KLJUBUJE PODNEBNIM 
SPREMEMBAM

V uvodu je obiskovalce pozdravila županja 
Ana Rebernik, o pomenu Blat in gozda pa je 
spregovoril vodja nazarske območne enote Za-
voda za gozdove Slovenije dr. Darij Krajčič, ki 
je bil navdušen nad ambientom dogodka. De-
jal je, da lahko zdrav gozd kljubuje podnebnim 
razmeram in opravlja svojo varovalno funkci-
jo, zato moramo do njega gojiti spoštljiv od-
nos. Izrazil je veselje ob odličnem sodelovanju 
nazarske območne enote ZGS z rečiško obči-
no. Rezultat tega sodelovanja so urejene Bla-
te. Da so poseben prostor, kjer domujejo raz-
lične vodne živali, so otroci dokazali v ustvar-
jalnih delavnicah. 

ZVENELE ANGLEŠKE, SLOVENSKE IN 
HRVAŠKE PESMI

Sicer pa je bila v neokrnjeni naravi v ospredju 
pesem. Nepozabno pevsko doživetje je pripravi-
lo pet vokalistov, ki so letos junija na največjem 
klapskem festivalu v Sloveniji osvojili naziv naj-
boljša klapa Slovenije 2019. 

Florjan Rajšp, Lojzi Bobnar, Matija Kramber-
ger, Aleš Perko in Žiga Šraml so predstavili slo-

venske, angleške in hrvaške pesmi. Skupina, ki 
skupaj prepeva skoraj desetletje, je mix starega 
babershopa, ljudskega petja in klap. Z ubranimi 

glasovi so osvojili občinstvo, ki je od njih zahte-
valo kar nekaj podaljškov. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
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MOTORKARSKA GAUDA V SOLČAVI

Zmagal Jernej Verbuč iz Šmihela s kozlom 
Na najbolj glasni in najbolj prašni zabavi – 

Motorkarski gavdi v Solčavi – so se družili lju-
bitelji lesenih skulptur in njihovi izdelovalci. Do-
godek so minulo soboto pripravili člani Carving 
teama Logarska dolina z idejnim vodjem Zden-
kom Cigljarjem. Tekmovalci so se pomerili v ša-
ljivih igrah Solčavskih obšestih, hitrostnem ža-
ganju s starimi motornimi žagami in hitrostnem 
kiparjenju.

SOLČAVSKE OBŠESTI
Šaljive igre so dodobra nasmejale občin-

stvo. Tekmovalci so na hudomušen način pri-
kazali, kako so v preteklosti s sekiro podirali 
hlode, jih z ročno žago prerezali in se zabava-
li ob metanju rančka (gojzarja). Za naziv naj-
boljšega se je potegovalo šest moških in pet 
ženskih dvojic. Slednje so se namesto v podi-
ranju s sekiro preizkusile v zlaganju drv. Naziv 
zmagovalca med moškimi je pripadel Neznan-

cema, v ženski kategoriji pa sta bili najboljši 
članici ekipe Husqvarna.
HITROSTNO ŽAGANJE Z STARIMI MOTORKAMI

Hitrostno žaganje hlodov z motornimi žaga-
mi, starimi več kot tri desetletja, je bilo paša za 
oči za številne gledalce. Ti so lahko opazova-
li »mašine«, ki so jih prav za to priložnost »po-
tegnili iz naftalina«. Mnogi primerki so šteli več 
pomladi kot njihovi lastniki. A tudi mladi so do-

kazali, da znajo ravnati s »staro šaro«, če je ta 
prav vzdrževana. Devet tekmovalcev, med njimi 
je bila tudi ženska predstavnica, je moralo op-
raviti tri reze hloda. Pri tem je bil najhitrejši Ale-
ksander Ošep s šest desetletij staro »kontras-
tihlko«.

KIPARJENJE Z MOTORNO ŽAGO
Kako je mogoče iz hloda z motorko v eni uri 

narediti pravo umetnino, je pokazalo kar devet 
kiparjev in ena kiparka iz Slovenije in Hrvaške. 
Obiskovalci so se z nakupom srečk odločili za 
zmagovalno skulpturo kozla Jerneja Verbuča iz 
Šmihela nad Mozirjem.

Dogajanje so obogatili ponudniki turističnih 
kmetij Solčavskega s kulinaričnimi in lesenimi 
izdelki. Na ogled so bile tudi stare motorne ža-
ge Jožeta Skoka. Za šaljive komentarje je pos-
krbel moderator dogodka Dejan Ikovic – Bushi.

Tekst in foto: Marija Šukalo

Med tekmovalci se je v hitrostnem žaganju hloda pomerila tudi predstavnica 
nežnejšega spola.

Pri žaganju s staro motorno žago je bila 
potrebna natančnost.

Kiparji z motorno žago, Jernej Verbuč, ki je izdelal zmagovalno skulpturo kozla, 
je tretji z leve.

Z motorno žago je ustvarjalo devet kiparjev 
in ena kiparka.
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V SPOMIN

Anton Blatnik
1934 - 2019

Na pokopališču na Rečici ob Savinji je minuli 
petkov popoldan potekalo zadnje slovo od ene-
ga najzaslužnejših članov Prostovoljnega gasil-
skega društva Gorica ob Dreti, cenjenega kra-
jana krajevne skupnosti Kokarje, prijatelja mno-
gih, moža, očeta, dedka in pradedka, Antona 
Blatnika iz Kokarij.

Rodil se je novembra leta 1934 na Bezočki 
kmetiji, kjer je tudi kot odrasel mož skupaj z že-
no Jožico in ob pomoči štirih otrok ter vnukov 

uspešno gospodaril vse do svoje smrti. Že kot 
17-leten fant je našel svojo strast v gasilstvu. To 
je bilo leta 1951, nato je skoraj pol stoletja preži-
vel kot aktiven član PGD Gorica ob Dreti. V vrste 
veteranov je stopil leta 1997. V dobrih štirih dese-
tletjih aktivizma je za gasilstvo v KS Kokarje sto-
ril toliko kot le še malokdo. 

Leta 1955 se je vključil v operativno enoto. Po 
številnih izobraževanjih je prevzel nalogo po-
veljnika društva in jo uspešno opravljal 25 let. 
Dva mandata je bil podpoveljnik pri takratni Ob-
činski gasilski zvezi Mozirje. V tem času je bi-
lo delo operative na visokem strokovnem nivo-
ju, Anton pa je postal prejemnik gasilske plame-
nice III. in nato še II. stopnje. 

Svoje znanje je želel predajati mladim, zato 
se je po opravljenem tečaju za sodnika gasilsko 
športnih disciplin povsem prepustil mentorstvu 
desetin. V letu 1983 je navezal prijateljske stike 
z gasilci iz Nemčije, iz mesta Kürten-Biesfeld pri 
Kolnu. Njegov pečat že 29 let nosi tekmovanje 
za kip sv. Florjana, danes med slovenskimi ga-
silci prepoznaven turnir, katerega idejni vodja 
je bil prav Anton Blatnik. Po izvolitvi za predse-
dnika je društvo uspešno vodil dva mandata. V 
tem obdobju so bile v gasilskem domu opravlje-
ne številne adaptacije in dozidave. 

Njegov trud je bil dobro prepoznan, napre-
doval je do čina gasilski častnik I. stopnje, 

prejel gasilsko plamenico I. stopnje in z leti 
na svojo uniformo pripel tudi čin gasilski ča-
stnik II. stopnje. Bil je prejemnik plakete ga-
silskega veterana, zlate plakete Gasilske zve-
ze Zgornje Savinjske doline, leta 2008 je pre-
jel odlikovanje za posebne zasluge. Istega le-
ta je postal častni poveljnik domačega gasil-
skega društva. 

Pri tem ni zanemarjal družbenega dela v do-
mači vasi, krajevni skupnosti in na občinskem 
nivoju. Bil je pobudnik ustanovitve KS Kokarje 
in njen predsednik v obdobju 2000 - 2004. Dva 
mandata je bil član nazarskega občinskega sve-
ta. Dejaven je bil tudi v društvih, bil je član Ob-
močnega združenja veteranov vojne za Sloveni-
jo Zgornjesavinjsko-Zadrečke doline in Društva 
upokojencev Nazarje.

Najbolj živahnega pa so v njegovem zadnjem 
življenjskem obdobju sokrajani videli v družbi 
prijateljev pevcev pri moškem pevskem zboru 
PGD Gorica ob Dreti, katerega ustanovitelj je bil 
prav on. In najmlajši rodovi si ga bodo zagoto-
vo zapomnili kot tistega gasilca veterana, ki je 
na mnogih dogodkih s svojo pevsko druščino iz 
vsega srca zapel gasilsko himno Ko gasilski rog 
zapoje … Zato je bilo edino prav, da so ga s to 
pesmijo na njegovi zadnji poti pospremili prav 
njegovi prijatelji pevci.

Tatiana Golob

PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Dve desetletji Joškovega razglednega stolpa na Turnovki

Planinci, ki so tudi pripomogli pri postavitvi 
razglednega stolpa. (Foto: Franjo Atelšek)

Na Velikem Travniku oziroma Turnovki, kot 
domačini pravijo najvišji točki planine Travnik, 
se je predzadnjo avgustovsko soboto zbrala 
pisana druščina ljubenskih planincev in nji-
hovih prijateljev, ki so s skromno slovesnostjo 
obeležili dvajsetletnico postavitve Joškovega 
razglednega stolpa na tej priljubljeni razgled-
ni točki. 

JOŠKOV STOLP V SPOMIN NA PLANINCA IN 
PRIJATELJA

V kratkem kulturnem programu so se spom-
nili na čas pred več kot dvema desetletjema, 
ko se je med takratnimi ljubenskimi planin-
skimi zanesenjaki porodila ideja o postavitvi 
razglednega stolpa na Turnovki. Poimenovali so 
ga po umrlem planincu, tudi nekdanjim predse-
dnikom Planinskega društva Ljubno Francem 
Budno – Jošku. 

Skozi celotno pot, od ideje do izgradnje, 
je prisotne popeljal starosta ljubenskih pla-
nincev Alojz Mikek, na slovesnosti pa so bi-
li prisotni tudi nekateri tedanji ključni možje, 
ki so pripomogli pri izgradnji 8,5 m visokega 
razglednega stolpa. Iz njega je prelep razgled 

na vse bližnje najvišje vrhove, vse od Raduhe, 
Pece, Uršlje gore, Komna, hribovja nad osre-
dnjim delom reke Savinje in dela Kamniško-
-Savinjskih Alp, kjer izstopa tamkajšnja lepo-
tica Ojstrica. Kot se za planinsko okolje spodo-
bi, prireditev ni minila brez lepe slovenske pe-
smi, ki je med planinskimi prijatelji vedno ne-
pogrešljiva. 

BOROVNIČEV PIKNIK 
Dobra volja in prešerno razpoloženje sta se 

z vrha Turnovke preselila ob Kočo na Travniku, 
kjer je bilo poskrbljeno tudi za jedačo in pija-
čo. Dogodek pri razglednem stolpu na Turnov-
ki je namreč sovpadal s tako imenovanim bo-
rovničevim piknikom, ki ga ljubenski planinci 
pripravijo vsako leto ob koncu nabiralne sezo-
ne borovnic. Vsi dežurni, ki skozi sezono ob vi-
kendih dežurajo v Koči na Travniku, so namreč 
povabljeni, da vsak simbolično nabere še nekaj 
borovnic, ki so osnovna sestavina za priljubljeni 
borovničevec ali po domače »katurovc«, s kate-
rim bodo postreženi obiskovalci koče v nasled-
nji planinski sezoni. 

Franjo Atelšek



Oglasi

Priprave organizatorja potekajo že od 
zgodnje pomladi, že kmalu končne 

odločitve

Pred dnevi smo opravili prvi pomenljivejši po-
govor z organizatorjem in nosilcem licence Špor-
tnik leta Zgornje Savinjske doline, ki je prvič prip-
ravil projekt za javno podelitev priznanj in poka-
lov za najuspešnejše športnike v sedmih ob-
činah naše doline že leta 2016. Ob dogodkih, ki 
jih je v vseh treh letih spremljalo po nekaj čez 
osemsto obiskovalcev, se je ekipa snovalcev 
projekta s strokovnim timom, številnimi soorga-
nizatorji in izvajalci temeljito potrudila, da je bil 
izveden pošten izbor športnikov, da so bili zago-
tovljeni materialni pogoji ter kakovosten spre-
mljevalni kulturno-zabavni program. Vsa tri le-
ta doslej je prireditev potekala v športni dvorani 
v Mozirju, kjer je Občina Mozirje nudila solidne 
prostorske in izvedbene pogoje. 

ŠPORTNIK 2019 NA IZKUŠNJAH DOSEDANJIH
Ker pa je že od začetka bila ideja, da priredi-

tev poteka tudi v drugih krajih Zgornje Savinj-
ske doline, kjer bi bilo možno zagotoviti okrog 
tisoč obiskovalcev, so v tem času potekali po-

govori o možnostih v športni dvorani (ŠD) v Na-
zarjah in v ŠD Luče, ko bo ta zgrajena. Tako se v 
letošnjem letu načrtuje, da bodo prav v Lučah 
ob dokončanju gradnje in opreme v novi dvora-
ni ob osnovni šoli primerni pogoji za prvo gosto-
vanje izven Mozirja. 

Ivo Milovanovič nam je ob tem dejal, da v 
sistemskem smislu ne bo bistvenih sprememb, 
da ostane strokovna komisija (žirija) za izbor 
športnikov leta 2019 v enakem sestavu, on pa 
poleg nje vodi organizacijski in izvedbeni tim 
sodelavcev, ki so se že doslej izkazali za kredi-
bilne in pripadne temu, večinoma prostovoljne-
mu konceptu prireditve. 

ŠE VEČJI POUDAREK OBVEŠČENOSTI IN 
POŠTENOSTI IZBORA

Da bi vsem zainteresiranim, občanom, špor-
tnikom in podpornikom prireditve (sponzorjem 
in donatorjem sredstev ter širši javnosti) pravo-
časno nudili dovolj informacij, možnost pojasnil, 
predlaganje kandidatov za izbor športnic, špor-
tnikov in športnih ekip ter organizatorjev, bo tu-
di v tem letu aktiven portal Športnik ZGS (www.
sportnik-zgs.si) že od začetka septembra. 

Sodelovanju je tudi tokrat ponudil roko medij-
ski partner in sponzor – časopis te doline – Sa-
vinjske novice. 

Milovanovič je ob tem poudaril še nasled-
nje: »Zaključna prireditev Športnik leta 2019 bo 
19. decembra, tudi zaradi uskladitev terminov in 
možnosti navzočnosti nekaterih najuspešnejših 
športnikov, zelo verjetnih oziroma možnih preje-
mnikov najvidnejših priznanj.«

LUČE SI ZASLUŽIJO BLEŠČEČ ŠPORTNI 
SPEKTAKEL

Lokacija prireditve Luče je v skladu z na začet-
ku izraženo željo, da dogodek potuje po dolini, če 
in ko bodo zagotovljeni materialni in prostorski 
pogoji. Tradicionalni kulturno-zabavni program, ki 
bi naj pritegnil številne občane vse doline in šir-
še, bo tudi tokrat kakovosten. Že zdaj je znano, da 
bodo nastopili združena pevska zbora OŠ Ljub-
no in OŠ Luče, oktet Žetev ter popularna estrad-
nica, Mozirjanka Alya. Kaj več bomo lahko pove-
dali že kmalu, ko bodo opravljeni pogovori z župa-
nom občine Luče Cirilom Roscem in po prvem 
uradnem sestanku s člani strokovnega tima, ki ga 
vsako leto s svojimi predlogi sooblikujejo občine 
oziroma županji in župani. 

MILOVANOVIČ VERJAME, DA BO ČETRTI 
ŠPORTNIK PRESEGEL DOSEDANJE

»Veliko dela nas čaka, hkrati pa se veselim 
tega izziva, ki je v to lepo, zeleno dolino, polno 
uspešnih športnikov, prinesel dragoceno pri-
znanje športnikom za vrhunske dosežke doma 
in v svetu, za prepoznavnost le-teh in njihovih 
naporov ter uspehov in da je naša dolina dobi-
la urejen sistem prepoznavanja kakovosti posa-
meznih športnih talentov in s tem širjenje špor-
tne kulture med mladimi,« je še dejal Milovano-
vič ob zagonu »njegovega« projekta. 

Da je garancija uspeha nesebična podpora 
uspešnih podjetnikov, gospodarskih družb, ob-
čin in številnih posameznikov, pa so že doslej 
pokazale izkušnje, ki obetajo, da bo prireditev 
tudi tokrat in v prihodnje železen repertoar or-
ganizacije in izvedbe s skupnim ciljem, občudo-
vati šport, najuspešnejše športnike, vzgojitelje 
mladih športnikov ter njihove mecene.

Jože Miklavc

Ivo Milovanovič (foto: Jože Miklavc)
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POHOD SKRIVNOSTI VODE NA REČICI OB SAVINJI

Spoznavanje Žegnanega studenca

Idejni pobudnik pohoda Urška Selišnik (druga 
z desne) je v Blatah spregovorila o pomenu 

vode in Blat. (Foto: Marija Šukalo)

Društvo prijateljev mladine Rečica ob Savinji 
je sredi avgusta povabilo domačine in druge po-
hodnike na potep po okolici kraja. Pohod so na-
slovili Skrivnosti vode. Med potjo, ki jo je izbral 
Bojan Kotnik, so spoznavali različne vodotoke v 
domačem kraju.

V BLATAH O POMENU MOKRIŠČ
Ob potoku Rečica so se odpravili do prelepe-

ga okolja v Blatah, kjer so spregovorili o pome-
nu mokrišč in spoznavali bogat živalski svet, ki 
je našel svoje mesto ob žabjekih. Idejni pobu-
dnik pohoda je Urška Selišnik.

DO IZVIRA POTOKA REČICA
Med korakanjem proti Dol-Suhi so se pohod-

nikom zaiskrile oči ob različnih gobah, ki so jih 
pozdravljale kar s poti. Ker je bil pohod priprav-
ljen v okviru projekta Žegnan studenec, so se 
podali do izvira potoka Rečica v Župnekovem 

žrelu, vmes pa si ogledali tudi studenec. Mnogi 
med njimi so se prvič ustavili v tem nekoliko od-
maknjenem kotičku.

Marija Šukalo

ŽUPNIJSKA KARITAS MOZIRJE-ŠMIHEL

Na delavnicah urili ročne spretnosti in se 
sproščali ob igrah 

Otrokom so bili pri ustvarjanju v pomoč mentorji. (Foto: Marija Šukalo)

Že vrsto let župnijska Karitas Mozirje-Šmihel 
pripravlja počitniške delavnice. Te so ob pomoči 
animatorjev in mentorjev organizirali tudi letos. 
Skoraj dvajset otrok je pred časom v tridnevnem 
druženju spoznavalo različne ročne spretnosti. 
Učili so se šivanja in kvačkanja. Iz različnih ma-
terialov so oblikovali številne uporabne in okra-
sne predmete. V urici za jezik so se učili nem-
ških in angleških besed. V mizarski delavnici so 
spoznavali različne vrste in lastnosti lesa, v vr-
tnarski posejali in posadili svojo prvo okrasno 

rastlino. Ob zaključku dneva so se sprostili ob 
različnih kolektivnih igrah in prepevanju. 

Druženje otrok se po besedah vodij delavnic Da-
nice Verbuč in Alenke Brezovnik odvija že skoraj 
dve desetletij. Sprva je bilo zasnovano kot medge-
neracijsko druženje starih staršev in otrok ter ma-
mic. Na njih so si izmenjavali znanje ročnih spret-
nosti, kot so šivanje, vezenje, pletenje. Danes za to 
po mnenju vodij ni več zanimanja. Otroci raje pose-
gajo po drugih materialih in iz njih ustvarjajo. 

Marija Šukalo

KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Walter Isaacson: 
Leonardo da Vinci – 

biografija 
Walter Isaacson, avtor priznanih uspešnic 

o Stevu Jobsu, Albertu Einsteinu in Benjami-
nu Franklinu, je na osnovi tisočih strani iz Le-
onardovih izjemnih beležnic ter novih odkri-
tij o njegovem življenju in delu v knjigi mojstr-
sko prepletel njegovo umetniško in znanstveno 
ustvarjalnost v živo pripoved. 

Isaacson Leonarda da Vincija v knjigi 
predstavi tako kronološko kot psihološko, ne iz-
ogiba se umetnikovi spolni usmerjenosti, ki se 
odraža v njegovih delih, preučuje njegove od-
nose z meceni, posveti se nastajanju njegovih 
del ter analizira njegove znanstvene prispevke 
in težnje. Knjiga bralca zagotovo popelje v ume-
tnikov živahni duhovni in ustvarjalni svet.
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POLETNA ŠOLA NOGOMETA V SOLČAVI

Zanimanje za obisk iz leta v leto raste
Športno društvo Solčava je v 

poletnem času že šestič organizi-
ralo Otroško nogometno šolo. Več 
kot trideset otrok je veščine in zna-

nje nogometa osvajalo ob mentor-
ju Rajku Rudniku. Med njimi so bili 
tako domačini iz Solčave kot otroci 
iz drugih krajev doline.

ZA DRUŽENJE IN UŽIVANJE V 
NARAVI BREZ ELEKTRONIKE
»Vsi tisti, ki se že vsa leta ude-

ležujejo srečanj, tudi zelo lepo na-

predujejo v sami igri. A glavni na-
men druženja je, da otroke med 
počitnicami spravimo na svež zrak, 
da se družijo in uživajo v nara-

vi ter da vsaj za trenutek pozabijo 
na raznorazno elektroniko,« je po-
vedal idejni vodja projekta Rudnik.

Predsednica društva Jasmi-
na Štiftar dodaja, da je druženje 
prvenstveno namenjeno otrokom 
iz domače občine. V svoje vrste pa 
sprejmejo tudi mlajše obiskoval-

ce Solčavskega iz različnih krajev 
Slovenije in tujine, ki se v poletnih 
mesecih mudijo pri njih na dopu-
stu. Tako se jim je letos pridružila 
celo Izraelka.

Vadba je za otroke brezplačna, 
zanimanje za obisk pa iz leta v leto 
raste. Tako so letos zaradi velikega 
števila morali otroke razdeliti v dve 
starostni skupini. Najmlajša udele-
ženka je imela le štiri leta. Ob za-
ključku so pripravili otroški turnir, 
na katerem so vsi prejeli medalje 
za uspešno sodelovanje.

»Kljub temu, da v Solčavi ni-
mamo telovadnice, zunanje špor-

tno igrišče pa je glede na vremen-
ske razmere za vadbo primerno le 
v poletnih mesecih, se trudimo, da 
šport in zdrav način življenja pro-
moviramo med najmlajšimi in jim 
omogočimo kvalitetno in športno 
preživljanje prostega časa,« je de-
jala Štiftarjeva.

Poleg otroškega nogometa v je-
senskem in spomladanskem času 
organizirajo vadbo za najmlajše in 
vadbo za ženske. Člani društva pa 
se lahko v zimskem času rekreirajo 
v lučki telovadnici.

Marija Šukalo, 
fotodokumentacija ŠD Solčava

Ob zaključku šole nogometa so pripravili čisto pravi turnir, na 
katerem so najboljši prejeli pokal. 

Zahvala
Mladi planinci iz PD Rečica ob Savinji, Šošta-

nja in Velenja smo letos taborili v Čezsoči. Za 
varstvo otrok so v taboru skrbeli Ivan Šalamon 
- vodja, Štefan Matjaž - tehnični vodja, Bernarda 
Majerhold - kuharica, Janez Železnik - ekonom, 
pomočnici Alenka Es in Olga Berložnik, Anka Pu-
gelj, vodnik, animatorji: Janja Glušič, Žiga Kugo-
nič, Jan Ostervuh, Dani Krulc, Dejan Čopar, Kata-
rina Kuhar, Špela Rojc in Benja Kugonič.

Poleg staršev so nam finančno in s hrano 
pomagali donatorji: KLS d.o.o., Ljubno/Sav., 
Savinjske novice d.o.o., Nazarje, Zavarovalnica 
Sava d.d., Maribor, Knapič d.o.o., Grušovlje 23, 
Melavc d.o.o., Savinjska 5, Nazarje, Stanislav 
Valte s.p., Luče, Terezija Burja s.p., Ter 69, Klop-
čič Janez s.p., Nazarje, Kolar Andrej s.p., Varpo-
lje 26, Poljanšek Silva s.p., Nova Štifta, Klemen 
Petek, Gornji Grad, Dolinar Branko s.p., Sp. Reči-
ca, Pečnik Janez in Marta, G. Grad, Suhoveršnik 
Anica, Nova Štifta, Unatova kmetija, Prihova, Da-
vidov hram d.o.o., Ljubno/Sav., Jurjevec Edi s.p., 

Okonina, Ermenc Marija, G. Grad, Petek Bojan, 
Jelka, Nova Štifta, Brinečev kmečki mlin d.o.o., 
Sp. Rečica, Mavrič Zdenka, G. Grad, Mesnica 
Šinti, Ljubno/Sav., Pekarna Banovšek, Varpo-
lje, Naraločnik Bojan s.p., Ljubno/Sav., Hriber-
nik Sandi, G. Grad, Suhoveršnik Majda, G. Grad, 
Štorgelj Danica, G. Grad, Polanšek Darko, Boč-

na, Kotnik Janko, Ljubija, Kuhar Janez, Varpolje, 
Vinkšel Andreja, Gotovlje, Bitenc Ida, Pobrežje, 
Funtek Boža, Robanov kot, Kokovnik Majda, Po-
tok, Majerhold-Meh Bernarda, Šentjanž, Blekač 
Uroš, Rečica/Sav.

Mladi planinci vsem in vsakemu posebej 
sporočajo: iskrena hvala!
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DRŽAVNI PRVAKINJI IN ZMAGOVALKI SREDNJEEVROPSKEGA POKALA DO 18 LET 

Maja Marolt in Iza Zbičajnik odlični v odbojki na mivki

Mozirjanka Maja Marolt in 
Braslovčanka Iza Zbičajnik sta bili 
avgusta zelo uspešni.

Avgusta se je na Kongresnem tr-
gu v Ljubljani odvilo finale držav-
nega prvenstva v odbojki na mivki 
za mlajše kategorije. Maja Marolt iz 
Mozirja in Iza Zbičajnik iz Braslovč 
sta ponovno uspešno nastopili in z 
zmago v finalu proti dvojici iz Lo-
gatca osvojili že svoj četrti naslov 
državni prvakinji. Tokrat v katego-
riji do 18 let. 

Tudi v avgustu sta se kot edi-
ni predstavnici Slovenije udeleži-

li srednjeevropskega pokala v Bu-
dimpešti in z zmago v finalu pro-
ti domačinkama Vecsei/Vasva-
ri osvojili še naslov srednjeevrop-
skih pokalnih zmagovalk.

JM

TEKMA Z MALOKALIBRSKO PUŠKO

Zmagal Ivko Poličnik
V nedeljo so na strelišču Zag-

radišče organizirali tretjo tekmo z 
malokalibrsko puško leže. Bil je ze-
lo dober obisk, tudi rezultati so bi-
li večinoma dobri. Strelci so strelja-
li na 50 metrov leže brez naslona v 
malokalibrsko tarčo po 5 nabojev 
za preizkus in 10 za oceno. 

Zmagal je Ivko Poličnik (80 kro-
gov) pred Ivanom Rihterjem (80) in 
Petrom Bezovškom (79). Končni vr-
stni red tekmovanj z malokalibrsko 

puško leže: 1. Ivan Rihter (91), 2. Iv-
ko Poličnik (80) in 3. Peter Bezov-
šek (79). V kombinaciji je trenutni 
vrstni red: 1. Ivan Rihter (295 točk), 
2 Tomaž Trogar (295) in 3. Boris 
Purnat (291).

Janez Kolar

Na tekmi z malokalibrsko puško leže 
je bil prvi Ivko Poličnik pred Ivanom 
Rihterjem in Petrom Bezovškom 
(z leve). (Foto: K. Zemljič)

CESTNI KOLESAR TILEN FINKŠT IZ MOZIRJA

Odličen tretji na mednarodni dirki iz Zagreba do Novega mesta

Tilen Finkšt (desno) je v skupinskem sprintu skozi cilj zapeljal kot 
tretji. Zmagal je Marko Kump, drugi je bil Rok Korošec.

V teh dneh so oči večine Slo-
vencev s ponosom uprte na do-
gajanje na cestno kolesarski dir-
ki po Španiji, kjer slovenski kole-
sarji, na čelu s Primožem Rogli-
čem, dosegajo izjemne rezultate. 
Ob tem ne gre pozabiti, da so se 
naši predstavniki, ki sedaj krojijo 
svetovno kolesarsko sceno, kali-
li na slovenskih cestah. Podobno, 
kot član cestne kolesarske eki-
pe Ljubljana Gusto Santic, Mozir-
jan Tilen Finkšt, ki v zadnjem ča-
su prav tako dosega odmevne re-
zultate.

PREVOZILI 182 KILOMETROV
Mednarodna dirka Hrvaška–

Slovenija, ki povezuje Zagreb 
z Novim mestom, je bila 1. sep-
tembra. Udeležilo se je je 20 ekip s 
kolesarji iz 13 držav. Med omenje-

nima mestoma so morali prevo-
ziti 105 kilometrov, nato pa še po 
Novem mestu štiri kroge v skup-
ni dolžini skoraj 77 kilometrov. Ti-
len Finkšt je v skupinskem sprintu 
skozi cilj zapeljal kot tretji. Zmagal 
je kolesar novomeške Adrie Mobil 

Marko Kump. Na tej dirki je leta 
2014 slavil Primož Roglič.
ODLIČEN TUDI NA MALI DIRKI PO 

FRANCIJI
Mali Tour de France za kolesar-

je do 23 let, imenovan Tour de l’Av-
enir, je potekal med 15. in 25. avgu-

stom. Udeleženci so v desetih eta-
pah prevozili dobrih 1.000 kilome-
trov. Na startu je bilo 26 reprezen-
tanc iz vsega sveta. Finkšt je bil 
najuspešnejši Slovenec, saj je os-
vojil etapna osmo, deseto, dvanaj-
sto in trinajsto mesto. 

POTUJE NA SVETOVNO 
PRVENSTVO V YORKSHIRE

Tilen se je s kolesarjenjem za-
čel ukvarjati ob koncu osnovne šo-
le. Po letih treningov danes dose-
ga odlične rezultate, zavoljo ka-
terih ga je selektor slovenske ko-
lesarske reprezentance Martin 
Hvastja uvrstil med mlade kole-
sarje, ki bodo našo državo zasto-
pali na septembrskem svetovnem 
prvenstvu v cestnem kolesarstvu v 
angleškem Yorkshiru.

Benjamin Kanjir
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Mihalinčevo (desno) je v Italiji v sprintu na 100 metrov prehitela le 
Američanka Tori Bowie (druga z desne). (Foto: Atl-Eticamente)

SVETOVNO PRVENSTVO V GORSKEM KOLESARJENJU

Monika Hrastnik dosegla 13. mesto

Moniki Hrastnik v Kanadi ni šlo vse 
po načrtih. (Foto: osebni arhiv)

Na svetovnem prvenstvu v spu-
stu z gorskimi kolesi v kanadskem 
Mont-Sainte-Annu Moniki Hrastnik 
z Lepe Njive ni šlo vse po načrtih. Po 
sedmem mestu v kvalifikacijah se je 
na tekmi uvrstila na 13. mesto.

Hrastnikova se je po poškod-
bi sredi sezone šele dobro vrni-
la na kolo, zato članica ekipe Te-
am Dorval AM ni presegla sedme-
ga mesta s prejšnjega svetovnega 

prvenstva. Težka proga in pomanj-
kanje treninga pred svetovnim pr-
venstvom sta naredila svoje. Več o 
tekmovanju bo Monika povedala 
po povratku v Slovenijo, ko bo tu-
di ocenila letošnjo sezono, v kateri 
poškodb ni manjkalo.

Štefka Sem

TIM JEVŠNIK V SVETOVNEM LOKOSTRELSKEM VRHU

Na mladinskem SP za las ob medaljo

Tim Jevšnik se je uvrstil med prve 
štiri najboljše lokostrelce na svetu 
v kategoriji sestavljeni lok kadeti. 
(Foto: osebni arhiv)

Petnajstletni Tim Jevšnik, član 
Lokostrelskega kluba Gornji Grad, 
je na svetovnem mladinskem loko-
strelskem prvenstvu osvojil odlično 
4. mesto. Prvenstvo je potekalo od 
19. do 25. avgusta v Madridu. Tekmo-
valo je 585 lokostrelcev iz 61 držav v 
kategorijah kadeti in mladinci.

Jevšnik si je z odličnim strelja-
njem v kvalifikacijah, ki jih je krojil 
nepredvidljiv veter, odprl pot v eli-
minacije. V teh je najprej izločil Av-
stralca Oosthuizena, nato za dva 
kroga premagal Američana Sulliva-
na, v osmini finala je premagal In-

dijca Vidyarthija. V četrt finalu je za 
krog premagal še vodilnega iz kva-
lifikacij Danca Fullertona in se tako 

prebil v polfinale. V polfinalu je zma-
gal Mehičan Garcia (17 let), zato je 
Tim v soboto streljal za bron na fi-

nalnem odru pred Kraljevo palačo 
sredi Madrida, kjer ga je na koncu 
premagal Turk Akcaogluj (17 let). Ta-
ko se je Tim z izjemnim streljanjem 
uvrstil med prve štiri najboljše loko-
strelce na svetu v kategoriji sesta-
vljeni lok kadeti. Glasna je bila pod-
pora navijačev v Madridu in doma 
ob prenosu sobotnega finala. 

Štefka Sem

MEDNARODNA ATLETSKA MITINGA NA HRVAŠKEM IN V ITALIJI

Mihaličeva z osebnim rekordom na 200 metrov do norme za 
svetovno prvenstvo 

Na 69. Hanžekovićevem mem-
orialu v Zagrebu si je Maja Miha-
linec pritekla zmago na 200 me-
trov. V torek je na atletskem mi-
tingu Mednarodne atletske zveze 
z rezultatom 22,88 dosegla osebni 
rekord in normo za nastop na sve-
tovnem prvenstvu v Dohi. 

ZA MALO ZGREŠILA NORMO ZA 
OLIMPIJSKE IGRE 

»Vso sezono tečem že zelo dob-
ro, ampak sem imela skoraj vedno 
veter v prsi. Tokrat temu ni bilo tako 
in sem vesela uspešnega nastopa, 
je pa res, da sem le za malo zgreši-
la normo za olimpijske igre prihod-
nje leto v Tokiu,« ni skrivala vese-

lja članica ljubljanskega Massa, ki 
še vedno nima norme za sprint na 
100 metrov. 

To je lovila na močnem atlet-
skem mitingu v italijanskem Ro-
veretu, v torek, 27. avgusta, ko si je 

pritekla drugo mesto. Pred njo je 
bila le aktualna svetovna prvakinja 
Američanka Tori Bowie. Mozirjanka 
je namreč v sprintu na 100 metrov 
dosegla čas 11,47 in za prvouvršče-
no zaostala le pet stotink.

»V Italiji je bila še ena super tek-
ma in uvrstitev na mitingu res viso-
ke ravni. Glede na dosežene rezul-
tate pogoji niso bili najboljši, čeprav 
uradno merjenje vetra to ni pokazalo. 
Sama sem si sicer tokrat želela bolj-
šega časa,« je ocenila svoj tek Miha-
linčeva, ki si je z nastopom v Italiji pri-
dobila kar nekaj pomembnih točk za 
uvrstitev na olimpijske igre. 

Marija Šukalo
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Drči na rob
17. MARATON ZELENE DOLINE

Več kot 700 kolesarjev se je 
podalo proti Logarski dolini

K pisanju me je spodbudila tvi-
terašica, tovarišica J.Držanić, ki nas 
je vse, ki se ne strinjamo s pove-
ličevanjem partizanstva in epohal-
nega »preboja« skozi 12.000 gla-
vo množico XIV. SS divizije Galizien 
poimenovala »vnuke smrdljive dr-
hali«. No, o vnukih in dedkih kdaj 
drugič, zdaj pa:

Število okupatorjev 12.000 in kot 
od 2.7.211 pravi ZB Zg.sav.doline še 
policijski polki, torej najmanj trije 
po 2 do 6.000 mož, to je najmanj 
6.000 policistov. 12.000 Ukrajincev 
+ najmanj 6.000 policistov= 18.000 
mož. Prebivalstvo doline(okraj Gor-
nji Grad) šteje po popisu1.VII.1939 
17.584 duš (vključno s takrat pripa-
dajočo« občino Šmartno ob Paki). 
Za napad in okupacijo cele Dan-
ske aprila 1940, pa Reich upora-
bi 14.500 vojakov! Res je moral bi-
ti nesojeni general in heroj Franta 
s svojimi 450 borci pravi trn v pe-
ti okupatorju! Izgleda, da nisem bil 
dovolj indoktriniran s« tekovina-
mi« narodnoosvobodilnega in par-
tizanskega gibanja, pa za to epo-
halno koncentracijo vojaštva na 
omejenem ozemlju ter fenomenal-
nim ter genialnim prebojem bor-
cev za svobodo, zvem šele zdaj, 74 
let po končani vojni.

Savinjčane sem dolžan obvesti-
ti, da v Vojni enciklopediji, kjer so 
popisane vse epske bitke in legen-
darni komandanti enobeja o Meni-
ni planini in o »legendarnem Fran-
ti« ni niti besedice. Boljševiki to 
verjetno težko prenašajo in o tem 

molče. Res je pa, da ZB Zg.sav.dol. 
še vedno uporablja kot propagan-
dni material zapise zgodovinarja 
Franca Hribernika, ki pa tega mi-
tološkega podviga na Menini ne 
omenja. 

Sem pa tudi zasledil prav bizar-
no novico: ZZB bo posnela parti-
zanski film! Novega, 74 let po kon-
čani vojni! Preboj! Kar 40 let po mi-
lijonski Dražgoški bitki, ki je nismo 
nikdar videli, pa tudi do kraja po-
sneli ne. Le izdatno preplačali me-
galomanski in fantomski spek-
takel. Pa saj, da nam lažete smo 
navajeni, da nam kradete pa od 
1944. tudi. Denar, namenjen Prebo-
ju na Menini, bi lahko namenili tu-
di Spravi pod Menino: Natančno bi 
določili in označili, kot zahteva za-
kon grobišča Tičjek( 7-9 mrtvih), 
V Ravneh 1 in 2 (200 mrtvih Slo-
vencev) ter Zbrinovski hrib (56? 
mrtvih slovenskih vermanov). Za 
začetek! 

Resnično važno dejstvo za slo-
venski narodpa je v pravem po-
menu Menine: škof Jeglič je iz do-
hodkov meninskih gzdov zgradil 
izobraževalni zavod in prvo slo-
vensko gimnazijov času najhujše 
germanizacije. Zavod je dal slo-
venskemu narodu cvet intelek-
tualcev, znanstvenikov, pesnikov, 
pisateljev, ki pa so jih komunisti 
kasneje pregnali ali zločinsko po-
bili! Brez sodbe!

Franci Steiner
Šmihelska cesta 7

3330 Mozirje

V soboto, 31. avgusta, so ces-
to proti Logarski dolini preplavi-
li kolesarji Maratona Zelene doli-
ne. Start maratona je bil v Arji va-
si, malega maratona pa na Ljub-
nem ob Savinji. Kolesarji so se na-
to podali do cilja v Logarski doli-
ni. Med tekmovalci je bilo tudi ve-
liko Zgornjesavinjčanov. Nekate-
ri so se na maraton podali kot po-
samezniki, pestro zasedbo pa sta 
imeli ekipi podjetij KLS Ljubno in 
Odelo Prebold.

CILJ PRI DOMU PLANINCEV
Maraton Zelene doline je name-

njen vsem rekreativcem, ki obožu-
jejo izziv cestnega kolesarstva, se 
želijo preizkusiti v dinamični tra-
si, a hkrati ohraniti stik z naravo. 
Vključuje dve progi, veliki maraton, 

ki je dolg 72 km, in mali, družinski 
maraton v dolžini 32 km. Obe pro-
gi imata skupni cilj v zgornjem de-
lu Logarske doline, pri Domu pla-
nincev. Tam so kolesarje pričakali 
carski praženec, golaž in osvežitev, 
medtem ko so za glasbo poskrbeli 
člani narodno zabavnega ansam-
bla Modrijani.

Z LJUBNEGA 280 
KOLESARJEV

Na startu velikega maratona v 
Arji vasi se je zbralo 432 kolesarjev, 
medtem ko se je družinskega, ma-
lega maratona, s startom na Ljub-
nem, udeležilo 280 kolesarjev. Le-
tošnjega 17. maratona se je tako 
udeležilo več kot 700 kolesarjev iz 
vse Slovenije.

Štefka Sem

TURNIR V ODBOJKI NA MIVKI

Pod mrežo se je pomerilo dvanajst parov

Izločitveni boj v odbojki na mivki 
(foto: Marija Šukalo)

V Logu (Krnica) so se ljubitelji odbojke po-
merili na mivki. Z dogodkom je organizator, 
Športno rekreativno društvo Log, dodal svoj 
kamenček v mozaik dogajanj ob 50. Lučkem 
dnevu. Na turnirju v soboto, 10. avgusta, se je 
v izločitvenih bojih pod mrežo pomerilo dva-
najst parov iz naše doline, ki so bili razdelje-
ni v štiri skupine. 

Marija Šukalo
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Kronika, Zahvale

Zaman je bil tvoj boj,
zaman vsi dnevi tvojega trpljenja,
bolezen je bila močnejša od življenja.

ZAHVALA

V 85. letu življenja nas je zapustil mož, 
oče, dedek in pradedek

Tone BLATNIK
2. 11. 1934 - 27. 8. 2019

Zahvaljujemo se vsem in vsakemu posebej, ki ste se poslovili in ga 
pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči vsi domači

Lipa zelenela je
tam v dišečem gaju …

ZAHVALA

Za vedno je zaspala ljuba mama, stara mama, 
prababica in teta

Frančiška ŠERBELA
7. 3. 1921 - 18. 8. 2019

Iz srca se zahvaljujemo vsem, ki ste nam stali ob strani v težkih tre-
nutkih, nam pomagali in pospremili našo mamo na njeni zadnji poti.

Žalostni hčerki Francka in Marika z družinama, 
vnuki in pravnuki

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

•	 TRČILI	OSEBNI	VOZILI
Mozirje: 28. avgusta ob 10.34 sta na Savinjski cesti v Mozirju trčili 

osebni vozili. Gasilci PGD Nazarje so zavarovali kraj dogodka, odklo-
pili akumulatorja, nudili pomoč policiji in vlečni službi. Poškodova-
na je bila ena oseba, ki je bila odpeljana v Splošno bolnišnico Celje.
•	 TATVINA	PRIKLOPNIKA

Savina: 29. septembra je v Savini neznani storilec ukradel lahek 
priklopnik znamke Rofac AP 750. Storilec ga je ukradel iz nezakle-
njene garaže.
•	 KRAJA	MOBITELA

Mozirje: 30. avgusta je na mozirsko policijsko postajo prišla 
uslužbenka kampa iz Varpolj in naznanila, da ji je neznani storilec v 
času, ko je čistila hiške, ukradel mobilni telefon znamke Huawei P30 
lite. Policisti za neznanim storilcem še zbirajo obvestila.
•	 ZASEG	MOPEDA

Nazarje: 31. avgusta je policijska patrulja v dopoldanskem ča-
su ustavila mladoletnega voznika mopeda. Slednji ni bil registriran, 
mladoletnik pa ga je vozil brez vozniškega izpita. Policisti so moped 
zasegli, zoper mladoletnika sledi obdolžilni predlog.
•	 KOLESARKA	PADLA	MED	VOŽNJO

Mozirje: Policisti PP Mozirje so 31. avgusta naknadno obravnava-
li prometno nesrečo v Mozirju, v kateri je bila udeležena kolesarka. 

Slednja je padla med vožnjo in si poškodovala roko. Pri padcu je utr-
pela hudo telesno poškodbo, izdana ji bo odločba o prekršku.
•	 POŠKODOVANA	PLANINKA

Turska gora: 1. septembra ob 10.06 se je na Turski gori poškodo-
vala planinka. Posredoval je helikopter Slovenske policije z dežurno 
ekipo GRS z Brnika in reševalci GRS Celje, ki so poškodovano oskr-
beli in odpeljali v Logarsko dolino. Svojci so poškodovano odpeljali 
v celjsko bolnišnico.
•	 Z	AVTOMOBILOM	V	ZID

Ljubno: 1. septembra ob 15.32 je na cesti Ljubno ob Savinji–Luče v 
občini Ljubno osebno vozilo trčilo v podporni zid. Gasilci PGD Nazar-
je so zavarovali kraj nesreče, odklopili akumulator, posuli razlite mo-
torne tekočine po cestišču z absorpcijskim sredstvom, nudili pomoč 
policiji, zgornjesavinjskim reševalcem nujne medicinske pomoči in 
vlečni službi. Reševalci so eno poškodovano osebo oskrbeli in odpe-
ljali v Splošno bolnišnico Celje.
•	 VINJENIMA	VOZNIKOMA	ODVZELI	VOZNIŠKO	DOVOLJENJE

Policisti PP Mozirje so 1. septembra med vožnjo v cestnem pro-
metu ustavili voznika osebnih avtomobilov, ki sta vozila pod vplivom 
alkohola. Obema je bilo zaradi velike koncentracije alkohola odvze-
to vozniško dovoljenje in bo zoper njiju podan obdolžilni predlog na 
okrajno sodišče.
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Za razvedrilo

TEŽKA JE LOVSKA
Na praznovanju ob obletnici štirih desetletij delovanja lovske ko-

če na Konečki planini so se za isto mizo zbrali trije bivši in sedanji 
starešina Lovske družine Mozirje. Ivan Čopar, Martin Marolt, seda-
nji starešina Janez Pirnat in Marko Marolt (z leve) so imeli ob dol-
goletnih izkušnjah in vrsti pripetljajev najbrž podobne pogovore, kot 
bi jih imeli, če bi za mizo sedli štirje predsedniki ribiških družin. Sle-
dnji bi se gotovo pogovarjali o tem, kdo je ulovil ribo, ki je imela več-
jo razdaljo med očmi. Lovski starešine so se podobno temu pač po-
govarjali o tem, kdo je uplenil srnjaka z večjim rogovjem. Je pa za 
lovce vse skupaj težje, saj rogovje uplenjene divjadi običajno visi v 
kakšni lovski sobi. Ribiči pa glede ulova lažje dodajo kakšen centi-
meter, saj nihče ne more preveriti resničnosti njihovih izjav.

NI SKRBI, DA VIDITE DVOJNO
Sezona veselic se počasi zaključuje in ena zadnjih v tem pole-

tju je bila letos po 20-tih letih v Okonini. Tam so dobro organizirani 
gasilci poskrbeli tudi za simpatičen alko test. Za vse tiste, ki so že-
leli na oko preveriti stopnjo alkoholiziranosti, sta bila dovolj brata 
dvojčka Leon in Robi Polanc, člana Okroglih muzikantov. Robi se-
di levo, no, ali pa desno. Če si videl dva enaka, je bilo v redu. Če so 
se v vidnem polju pojavili štirje, potem je bilo z vidom nekaj hudo 
narobe. Najbolj pametna rešitev je bila v tem primeru prevoz z ose-
bo bolj ostrega vida.

P'DLOLEŠKA TRIPASOVNICA
Medtem ko se v Lučah nikakor ne morejo dogovoriti, po kateri 

strani Savinje bi se vozili, kje na cesti bi igrali šah in kje parkirali, v 
Podvolovljeku teh težav nimajo. Če so ljudje pohlevni, je za vse do-
volj, so rekli včasih. V Podvolovljeku se tako lahko vozijo in parkira-
jo po desnem, levem in odstavnem pasu, kajti proti Lučam je njiho-
va cesta tripasovnica.

(Foto: BK)

(Foto: ŠS)

(Foto: ŠS)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 37. številki SN

2019

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: od 
7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: ponedeljek, sreda, petek od 7. do 15. ure, torek, če-
trtek od 10. do 18. ure.

D e ž u r n e 	 s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO
Dežurna ambulanta je odprta samo ob sobotah, nedeljah in praznikih od 7. do 
19. ure. V preostalem času poiščite zdravnika v dežurnih ambulantah v Vele-
nju ali Žalcu, za otroke do vključno 18. leta na Pediatričnem urgentnem centru 
Celje in za poškodovance na Urgentnem centru Celje. Ob nujnem stanju pok-
ličite 03/837-08-00 ali 112.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.
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Petek,
6. september

ob 10.00. Center Rinka Solčava
Voden ogled razstave
ob 16.00. TIC Logarska dolina
Trajnostna delavnica nordijske hoje

Sobota,
7. september

ob 9.00. Kulturni dom Mozirje
2. Memorial Slavka Brinovška v pikadu
ob 12.00. TIC Logarska dolina
Prihod Škrata iz Pravljičnega gozda
ob 14.00. Sejmišče v Mozirju
Savinja Beer Fest – craft beer & gin festival
ob 14.00. Vstopna točka Logarska dolina
Izposoja električnih koles, koles in skirojev
ob 16.00. Kmečka hiša Ojstrica v Logarski dolini
Vožnja s kočijo

Nedelja,
8. september

ob 9.00. Vstopna točka Logarska dolina
Izposoja električnih koles, koles in skirojev
ob 9.30. Račnek, Šmartno ob Dreti
Trim kolesarjenje
ob 12.00. Račnek, Šmartno ob Dreti
Športno in družabno srečanje občanov
ob 16.00. Župnijska cerkev v Šmartnem ob Dreti
Območna revija poustvarjalcev glasbenega 
izročila Zgornje Savinjske in Šaleške doline
ob 16.00. Kmečka hiša Ojstrica v Logarski dolini
Vožnja s kočijo

 Ponedeljek,
9. september

ob 10.00. ŠRC Laze pri Kokarjah
Turnir v balinanju
ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Uvodno srečanje za tečaj pogovorne angleščine

Torek,
10. september

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 17.00. CSU Nazarje
Delavnica Katera zelišča in na kakšen način jih 
uporabimo ob različnih razpoloženjih
ob 19.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Brezplačna predstavitev kundalini joge

Sreda,
11. september

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Uvodno srečanje za zeliščne delavnice s čajanko

Četrtek,
12. september

ob 17.00. CSU Nazarje
Delavnica Interaktivno doživetje vrtičkanja za 
odrasle in otroke z VR očali

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

Obvestilo avtorjem pisem bralcev
V uredništvu Savinjskih novic si pridržujemo pravico do objave ali 

neobjave, krajšanja ali delnega objavljanja nenaročenih prispevkov v 
skladu z našo uredniško politiko in prostorskimi možnostmi. Izjema so 
zakonsko opredeljeni odgovori in popravki objavljenih informacij ozi-
roma prikazi nasprotnih dejstev. Vsi prispevki morajo biti opremlje-
ni s polnim imenom in naslovom (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter telefonsko številko, preko katerih je mož-
no preveriti avtentičnost avtorja. Teksti za rubriko Pisma bralcev naj 
ne bodo daljši od 50 tipkanih vrstic (pisava arial, velikost 12, robovi 2,5 
cm). Prispevke, ki bodo presegali navedene normative, bomo zavrnili 
ali skrajšali skladno z omenjeno uredniško politiko.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	HIDRAVLIČNE	GIBLJIVE	CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za upora-
bo v kmetijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila 
... Gsm 041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	AVTOVLEKA	BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrab-
ljenih vozil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbene 
mehanizacije; gsm 041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče domače vzreje, 
različnih tež, Andrejeva kmetija; 
gsm 031/509-061.
Prašiče, najboljše mesnate pasme 
za dopitanje na večjo težo. Fišar; 
gsm 041/619-372.
Prodam dve telici sivki, breji, pašni; 
gsm 031/277-023.
Raco in racmana ugodno prodam; 
gsm 068/670-357.
Teličko čb, staro 10 dni, prodam; 
gsm 051/364-174.
Prodam bikca simentalca, starega 
1 teden; gsm 051/33-10-20.
Prodam brejo telico ls, staro 2 le-
ti, ter telico bbp, staro 1 leto; gsm 
041/720-584.
Prodam teličko limuzin, staro 7 dni; 
gsm 031/805-832.

ŽIVALI  - KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Silažni kombajn sip, novejši model, 
odlično ohranjen, možen preizkus; 
gsm 051/346-768.
Prodam mešana drva (bukev, ga-
ber, jasen) dolžine 1 m, 25 cm, 33 
cm, 50 cm; gsm 051/429-785.

Prodam domače hruškovo žganje 
(tepkovec); gsm 041/324-409.
Prodam orehov hlod, cca 2 m3; 
gsm 041/720-584.
Prodam bukova cepljena drva v 
paleti, dolžine 33 cm. Možna dosta-
va; gsm 040/430-080.
Prodam hrast debeline 50 mm, 10 
% vlage, cca 1 kubik, cena 790 eur; 
gsm 031/800-852.
Prodam okrasni kozolec (dolži-
na 1,50 m, višina 1,70 m) in lese-
no klop, cena po dogovoru; tel. št. 
03/58-41-281.
Prodam peč za centralno ogreva-
nje na sekance in polena, 25 kW, 
z zalogovnikom za sekance; gsm 
041/441-702.
Zelo ugodno prodam CK peč na dr-
va in peč na olje z gorilcem; gsm 
031/642-353.
Prodam silažno koruzo, cca 2 ha; 
gsm 041/783-625.

VOZILA – PRODAM
Prodam zelo dobro ohranjen avto 
volkswagen golf 3, letnik 97; gsm 
031/284-175.

NEPREMIČNINE
Ugodno prodam starejšo hišo z go-
spodarskim poslopjem in vrtom v 
Bočni; gsm 031/811-191.



Savinjske novice št. 36, 6. september 2019 27

Oglasi
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Oglasi


